
NORGES VOLLEYBALLFORBUND

PROTOKOLL
Styreperioden 2016-2018

Forbundsstyrets møte nr. 1/2016
21. — 22. juni 2016 - Stavanger

Tilstede:
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Kristine Fossen Olsen, Bente Siljander, Robert Spilmann, Espen

Sørum (sak 5 og D sak 3 og 4), Yngvild Larsen Schei, Mette Kristin Alstad
Østvik, Magnus Rodahl, Ole Lundeby (sak 5 og D sak 3 og 4) Beate Sødal

Forfall: Sindre Roska, Solveig Straume, David Cox
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

SAKSLISTE:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 1 Konstituering - presentasjonsrunde i styret
Sak 2
Sak 3
Sak 4
Sak 5

Styrets kjøreregler
Møteplan 2016
Søknad spilleberettigelse
WTS AS på kort og lang sikt

Drøftingssaker 
D-sak 1 FS involvering og prosess i saker og henvendelser
D-sak 2 Styrets arbeidsfordeling og informasjonsflyt mellom FS og ADM
D-sak 3 Hvordan skape topplinjevekst i NVBF? Innspill fra styrets medlemmer

hvordan det kan skapes topplinjevekst i forbundet.
D-sak 4 Oppstart prosjekt «Beste praksis»

Orienteringssaker 
0-sak 1 Styreportal, generell informasjon om NVBF og praktiske rutiner
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Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer 
En kort presentasjon ble gjennomgått av GS på FS-møtet:

• Forbundsstyremøter - praksis vedrørende innkalling, agenda, dokumentasjon,
møtegjennomføring og protokoll

• Eva Øfstaas tiltrer i delt engasjement, Rogaland og Agder, fra 1 juli 2016. Fellesmøte for å
drøfte regionalt samarbeid mellom de to regionene i Stavanger 28 september.

• Stabssamling over tre dager 4-6 september.
• FS drøftet kort hvordan og hva man ønsker rapportert/informert om under agendapunkt

GS orienterer.

Beslutningssaker

Sak 1 Konstituering - presentasjonsrunde i styret
President innledet til saken.

Vedtak:
1. Forbundsstyret konstituerte seg og Presidenten er styrets møteleder.

2. Styrets medlemmer presenterte seg om sin bakgrunn (sivilt og
volleyballrelatert) og litt om motivasjon for å sitte i FS kommende periode.

Enstemmig vedtatt

Sak 2 Styrets kjøreregler
GS innledet til saken.

Vedtak:
1. Forbundsstyret ble presentert for praksis og kjøreregler, drøftet kort, og ble enige

om rollefordelingen mellom FS og GS, og hvilke saker som i all vesentlighet
overlates til den daglig administrative driften. Forbundsstyret behandler saker på
et strategisk nivå og GS/administrasjonen på operativt nivå.

2. GS bes om å utarbeide et årshjul og for styreaktiviteten som grunnlag for styrets
arbeid i tingperioden.

Enstemmig vedtatt
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Sak 3 Møteplan 2016
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte møteplanen for 2016, med de endringer
som fremkom i møtet.

Enstemmig vedtatt

Sak 4 Søknad spilleberettigelse
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar saken til orientering og gir GS fullmakt til å eventuelt innvilge
spillerlisens, dersom dette er i tråd med NIF's råd i saken.

Enstemmig vedtatt

Sak 5 WTS AS på kort og lang sikt
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret tar orienteringen fra WTS AS til etterretning og innstiller på en
videre drift av selskapet WTS AS.

2. FS ønsker å fremheve den innsats og kompetanse David Cox har vist og levert som
konstituert daglig leder i WTS AS. Under ledelse av David Cox har selskapet, i
samarbeid med NVBF, kommune og Generalsponsorer, funnet et godt format for
turneringen i Stavanger.

3. President, GS og WTS AS vil forhandle med CEV og Stavanger kommune vedrørende
årets turnering, og de kostnadskrevende krav som er knyttet til dette, samt drøfte
mulighet for fremtidige arrangement i Stavanger. Det er viktig for NVBF å sikre
forutsigbarhet knyttet til arrangementet.

4. Forbundsstyret stiller seg bak søknaden til NIF om en kassakreditt pålydende 1
Mnok. Beløpet føres som midlertidig lån til WTS AS. NVBF vil henvende seg til NIF
vedrørende utvidet behov for brofinansiering og det vil søkes ytterligere
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kassakreditt/lån i henhold til det behov WTS AS har for å gjøre opp sine
forpliktelser knyttet til arrangementet 2016.

5. FS ber GS om å presentere en statusorientering til organisasjonen vedrørende WTS
AS og NVBF's engasjement og forpliktelser knyttet til selskapet, selskapets drift, og
planer, innen 1 august,

Enstemmig vedtatt

Drøftingssaker

D-sak 1 FS involvering og prosess i saker og henvendelser
GS innledet til saken.
Styrets generelle arbeidsform, involvering, prosesser, møtegjennomføring, mediehåndtering,
arbeidsfordeling, informasjonsflyt og praktiske rutiner ble behørig presentert og drøftet via GS
orienterer, Sak 2 og D sak 1,2, og 0 sak 1.

D-sak 2 Styrets arbeidsfordeling og informasjonsflyt mellom FS og ADM
GS innledet
Styrets generelle arbeidsform, involvering, prosesser, møtegjennomføring, mediehåndtering,
arbeidsfordeling, informasjonsflyt og praktiske rutiner ble behørig presentert og drøftet via GS
orienterer, Sak 2 og D sak 1,2, og 0 sak 1.

D-sak 3 Hvordan skape topplinjevekst i NVBF? Innspill fra styrets medlemmer
hvordan det kan skapes topplinjevekst i forbundet.

Presidenten innledet til saken.
Styret drøftet både prosjektets mål, muligheter og NVBF's «produkt», og vedtok å etablere dette
som et prioritert prosjekt og det skal være en repeterende rapportering og sak til behandling i FS
møtene. Før 1 Aug er GS bedt om å oppsummere innspill fra drøftingen samt lage en prosessplan
for arbeidet videre. Det er Ønsket fra FS at GS og Presidenten har et overordnet fokus på dette
prosjektet, og styret vil involveres og engasjeres utover i Tingperioden. Målet er å skape et
betydelig bedre handlingsrom økonomisk for NVBF.

D-sak 4 Oppstart prosjekt «Beste praksis»
Presidenten innledet til saken.
FS drøftet saken som et første ledd i det å sette klubben i fokus, som er vedtatt som
hovedprioritet i Handlingsplanen (VPD) på tinget. Prosjektet skal kartlegges og beskrives fra
administrasjonen innen 1 aug. FS opplever at det er viktig å inkludere beste praksis også på
regionalt og sentralt ledd.

Orienteringssaker
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0-sak 1 Styreportal, generell informasjon om NVBF og praktiske rutiner
GS innledet til saken.
Styrets generelle arbeidsform, involvering, prosesser, møtegjennomføring, mediehåndtering,
arbeidsfordeling, informasjonsflyt og praktiske rutiner ble behørig presentert og drøftet via GS
orienterer, Sak 2 og D sak 1,2, og 0 sak 1.
Det ble også informert om styrets kommende tilgang til styreportalen, (en del av
Idrettskontorløsningen som knytter NIF, krets og Særforbund sammen i en felles intranett og
dokumenthåndteringsløsning).
GS vil sende ut informasjon og veiledning til styrets veiledning så raskt dette er mottatt fra NIF IT,
senest innen neste avtalte styremøte.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND

PROTOKOLL
Styreperioden 2016-2018

Forbundsstyrets møte nr. 2/2016
10. —11. september 2016 - Oslo

Tilstede:
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Kristine Fossen Olsen, Bente Siljander, Robert Spilmann, Espen

Sørum (deltok på sak 10, 11 og D sak 5), Yngvild Larsen Schei, Mette Kristin
Alstad Østvik, Magnus Rodahl, Solveig Straume, Ole Lundeby, Line Busland

Forfall: Sindre Roska, David Cox
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget, Jon Grydeland (sak 6), Iver Horrem (D-sak 6)

SAKSLISTE:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 6 Sportslig evaluering
Sak 7 Status WTS Stavanger AS
Sak 8 Økonomisk rapport
Sak 9 Beste praksis
Sak 10 Trenerlisens
Sak 11 Informasjon fra FS til organisasjonen
Sak 12 Oppnevning av DRK
Sak 13 Oppnevning av Sanksjonsutvalg
Sak 14 Oppnevning av leder til utøverfondet
Sak 15 Overgangsgebyr for internasjonale overganger
Sak 16 Engangslisens
Sak 17 Oppnevning internasjonal komite

Drøftingssaker
D-sak 5
D-sak 6

VPD — handlingsplan 2017
Markedsplan — Økonomisk handlingsrom
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Orienteringssaker 
0-sak 2 Presentasjon til organisasjonen vedrørende WT Stavanger AS

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer 
GS orienterte og denne presentasjonen sendes FS i etterkant.

Beslutningssaker

Sak 6 Sportslig evaluering
GS innledet til saken.
Det er naturlig at et særforbund evaluerer sportslig sektor, de resultater og den/de planene det
arbeides etter på kort og lang sikt. Til dette møtet er sportsjef i NVBF Jon Grydeland bedt om å
presentere en helhetlig evaluering for begge grener. Rapporten var på 49 sider og ble distribuert
FS i forkant av møtet.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar evalueringen med de merknader som fremkom i møtet til
etterretning og imøteser videre fokus og prosess med EPD og planverk for sportslig
sektor.

2. Som en oppfølging av den sportslige evalueringen ser FS det som viktig at NVBF på
bakgrunn av rapporten konkretiserer både strategiske og operative forbedringer i en
ny landslagsmodell og struktur.

3. Sportsjefen, i samarbeid med GS, gis i oppgave å fremlegge en struktur og modell for
landslagenes organisering i begge grener, samt et organisasjonskart som viser roller,
ansvar og myndighetsstruktur. Dette fremlegges FS innen utgangen av november 2016.

Enstemmig vedtatt

Sak 7 Status WTS Stavanger AS
Presidenten innledet til saken.
Selskapets økonomiske situasjon er alvorlig og det fordrer plan og handling. Forbundsstyret i
NVBF er selskapets generalforsamling og situasjon presenteres FS med både selskapsperspektiv
og forbundsperspektiv. Det gjennomføres ekstraordinær generalforsamling i selskapet. Protokoll
for dette vil bli laget separat.
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Vedtak: 

1. Forbundsstyret vedtar enstemmig å innkalle til ekstraordinært forbundsting tirsdag 27
september 2016 kl. 18.00 på Ullevål Stadion. Årsak er FS valg om å søke deltagelse i
NIF konsernkonto (låneopptak) for å bidra selskapet med kapital (lån). FS vektlegger sin
begrunnelse for dette med vekt på NVBF's ansvar, omdømme, posisjon i region og
ansvar for samarbeidspartnere og leverandører tilknyttet arrangement og selskap.

2. Det ekstraordinære forbundstinget skal behandle følgende saker:
(1) Orientering og bakgrunn for ekstraordinært forbundsting.
(2) Låneopptak. Godkjenning av NVBFs deltagelse i NIFs konsernkontoordning for å gi
lån til World Tour Stavanger AS.

3. FS ber GS i NVBF og daglig leder WTS AS om å ha en tett dialog og oppfølging av
situasjonen, herunder avklarer hverandres oppgaver og roller i det videre arbeidet ift.
både CEV, FIVB, hovedsponsorer og kommune.

4. Forbundsstyret er positiv til plan og strategien selskapet har lagt for videre drift og
arrangement i 2017.

Enstemmig vedtatt

Sak 8 økonomisk rapport
GS innledet til saken.
Økonomisk situasjon i NVFB er stabil men det er to forhold som vil kunne utfordre mål i budsjett.
Styrkingen av staben med markedssjef, (økte lønnskostnader fra 1.8.2016), samt EM kval på Sotra
Herrer, der Hotellstreiken førte til et overforbruk knyttet til de plikter vi er pålagt å følge som
vertskap. Det er også viktig å understreke at situasjonen i selskapet WTS AS og kommende
beslutninger vedrørende selskap og selskapets drift, vil kunne påvirke økonomi og resultat i NVBF.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret tar fremlagt rapport til orientering og ber GS korrigere fremtidig
rapportering i henhold til de bemerkninger og forslag til endringer som fremkom i
møtet.

Enstemmig vedtatt

Sak 9 Beste praksis
Presidenten innledet til saken.
Et prosjekt med det mål å bidra til en utvidet delekultur mellom klubber og regioner i NVBF. Å
sette klubben i sentrum og i fokus er et hovedmål for kommende to tingperioder, og dette er et
prosjekt der vi skal samle inn, systematisere, bearbeide og dele relevant informasjon til det beste
for klubbene i NVBF. Særforbundet på administrativt nivå vil også ha fokus på å kunne nyttiggjøre
seg beste praksis fra andre relevante særforbund.
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Vedtak: 

1. Forbundsstyret gir sin tilslutning til prosjektet og den fremdriftsplanen som er
fremlagt. FS anmoder administrasjonen om å kvalitetssikre prosessen og
metodikken som brukes i prosjektet, slik at resultatet blir så godt som mulig.

2. FS ser det som svært viktig at NVBF som organisasjon har god klubb- og
organisasjonsdialog, og at vi gjennom prosjektet «Beste praksis» skaper en
delingskultur som inspirerer klubb- og organisasjon i et utviklingsperspektiv

Enstemmig vedtatt

Sak 10 Trenerlisens
GS innledet til saken. Bakgrunnen for saken er en henvendelse fra NTNUI, samt behovet for å
justere noe nivå og implementering av trenerløftet som ble vedtatt av FS i 2014.

Vedtak: 

1. FS ønsker et NVBF med fokus på trenerlisens/vedtatt utdanningsprogram og ser
det som uheldig dersom studentidrettsklubber skal ha fritak for krav.
Kompetanseutvikling er en viktig støtteprosess slik VPD 2016-2020 fastslår, og
kompetanseheving i alle klubber, også student-idrettsklubber, er et viktig grunnlag
for utvikling mot felles hovedmål. FS ber GS se på hvordan organisasjonen best kan
tilrettelegge operativt for at studentidrettsklubber kan gjennomføre nødvendig
kursprogram iht. kravet om trenerlisens.

2. Forbundsstyret godkjenner det reviderte forslaget til trenerlisens/
utdanningsprogram og ber GS om å informere klubber og regioner om de
justeringer som er foretatt.

Enstemmig vedtatt

Sak 11 Informasjon fra FS til organisasjonen
GS innledet til saken.
Bakgrunnen for saken er en konkret henvendelse fra NTNUI. Det oppleves at noen av vedtakene
og tekst knyttet til disse, i protokollene fra FS, ikke gir noen god forståelse av hva som er sakens
kjerne og dette ville enkelt kunne endres ved å legge til en kort informasjonstekst i forkant av
selve vedtaket.

Vedtak:

1. Forbundsstyret NVBF er opptatt av at informasjonen til organisasjonen skal preges
av åpenhet. Det er ulike former for informasjonsflyt, kommunikasjonskanaler og
deling, hvorav FS- protokollen er et enkelt dokument som skal gi organisasjonen
informasjon om hvilke vedtak som er fattet av Forbundsstyret. FS ber GS utforme
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FS-protokollene etter den malen som er benyttet i 2014-2016, men at det i
innledningen til hver sak, der dette er naturlig, gis noe mere utfyllende informasjon
som kan opplyse saken.

2. FS gir GS og Presidentskapet (PS) i oppgave å foreslå en struktur for
informasjonsflyt, intranett, og/eller faste nyhetsbrev/bulletiner, eksempelvis
månedlig/kvartalsvis til klubbledere og regionledere. Denne saken må ha sin
forankring i VPD 2016-2020 og tilhørende støtteprosess Kommunikasjon. FS
behandler deretter forslaget.

Enstemmig vedtatt

Sak 12 Oppnevning av DRK
GS innledet til saken.
DRK er en FS oppnevnt komite og således skal oppnevnelsen foregå i FS og komiteen velges ved
vedtak. DRK har påbegynt en revisjon av dommerutdanningen og nyvalgt komite bes om å
fortsette det påbegynte arbeidet med en satt tidsfrist.

Vedtak:

1. Norges Volleyballforbund oppnevner følgende DRK (Dommer og regelkomite) for
perioden 2016-2018:
Leder: Robert Spilmann
Medlemmer: Bente S. Hermansen, Stein Caspersen, Camilla Skjelstad og Geir

Dahle

2. FS gir DRK frist til 30.11.16 å ferdigstille den påbegynte revisjonen av
dommerutdanningen.

Robert Spilmann inhabil i sak, deltok ikke i drøfting og fratrådte ved vedtak.
Enstemmig vedtatt

Sak 13 Oppnevning av Sanksjonsutvalg
GS innledet til saken.
Sanksjonsutvalget er et FS oppnevnt utvalg og således skal oppnevnelsen foregå i FS og komiteen
velges ved vedtak.

Vedtak: 

1. Norges Volleyballforbund oppnevner følgende Sanksjonsutvalg:
Leder: Ole Jonny Gigernes
Medlemmer: Elisabeth Key Kristiansen og Dagfinn Helland

Enstemmig vedtatt
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Sak 14 Oppnevning av leder til utøverfondet
GS innledet til saken.
Utøverfondet er et fond for aktive, profesjonelle utøvere, og leder skal oppnevnes av FS. Således
skal oppnevnelsen foregå i FS og leder for fondet velges ved vedtak.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret oppnevner Espen Sørum til utøverfondet

Enstemmig vedtatt

Sak 15 Overgangsgebyr for internasjonale overganger
GS. Innledet til saken.
CEV/FIVB har ved overgangen fra sesongen 2015-2016 til sesongen 2016-2017 gjort endringer i
regelverket som omhandler de økonomiske forpliktelsene forbundet med en internasjonal
overgang. Det er denne gangen ikke oversendt et dokument som i utgangspunktet gir rom for
beregninger og nasjonale tilpasninger, men et ferdig kalkulert nivå CEV/FIVB ber de respektive
nasjoner om å følge. NVBF velger å primært benytte det nivået som er foreslått, (da avvik fra
foreslått nivå vil utfordre andre nærliggende nasjoners praksis), men åpner i sitt vedtak for at det
må benyttes noe skjønn i særskilte tilfeller.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret tar endringene i regelverket for internasjonale overgang til
etterretning og følger kalkylen utarbeidet av CEV/FIVB.

2. Forbundsstyret gir GS og AKU mandatet å følge regelverket om overgangsgebyr for
internasjonale overgang. Der det er hensiktsmessig kan GS/AKU vedta et lavere
gebyr enn det som er kalkulert for å sikre norske spillere å komme til utlandet eller
norske klubber å hente inn nødvendige spillere for å konkurrere på best mulig nivå.

Enstemmig vedtatt

Sak 16 Engangslisens
GS innledet til saken. Bakgrunnen for saken er at Forbundstinget 2016 vedtok innføringen av
engangslisens.

Vedtak: 

1. Satsene for engangslisens volleyballsesongen 2016/2017 fastsettes til:
Over 17 år— 405,-
13 — 16 år — 320,-
Under 13 år —165,-

2. Forbundsstyret gir Presidentskapet (PS) og GS i fullmakt til å fastsette satsen for
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engangslisens i sandvolleyball for sesongen 2017.

Enstemmig vedtatt

Sak 17 Oppnevning internasjonal komite
Presidenten innledet til saken.
NVBF v/GS og President har drøftet behovet for en komite som spesifikt interesserer seg for og
drøfter

Vedtak: 

1. Norges Volleyballforbund oppnevner Internasjonal komite:
Leder: Stein-Gunnar Bondevik
Medlemmer: Eirik Sørdahl, Kristine Fossen Olsen, Kristian Gjerstadberget

2. Komiteen gis følgende mandat:
- Arbeide med internasjonale relasjoner
- Koordinere NVBFs internasjonale representasjonsoppdrag (kongresser, møter

etc.)
Fremme kandidater til internasjonale verv til FS, forutsatt behov og kvalifiserte
kandidater

3. Komiteen oppnevnes for tingperioden 2016-2018 og rapporterer årlig til FS. Det skal
føres referat fra komitemøtene, som primært gjennomføres som telefon/
videokonferanser. FS skal godkjenne evt. budsjettmessige konsekvenser av komiteens
arbeid/representasjon.

Enstemmig vedtatt

Drøftingssaker

D-sak 5 VPD — handlingsplan 2017
Presidenten innledet til saken.
VPD (Volleyballens Politiske Dokument) er NVBF's styringsdokument for de neste fire årene,
vedtatt på Tinget i år. For 2017 (og høsten 2016) må det nå arbeides med dokumentet for å
tilrettelegge for «fra strategi til handling», og sette prioritering/rekkefølge i system.

• FS ber ADM må se nærmere på de prioriteringer som bør gjøres og jobbe videre med de
handlinger som man mener faglig sett må gjøres høsten 2016 og i 2017. ADM sitter nærmest
kompetansen på de områdene som bør tas tak i pt. og ADM kommer deretter tilbake med
klare forslag til prioriteringer til neste FS møte.

D-sak 6 Markedsplan — Økonomisk handlingsrom
Presidenten innledet til saken.
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NVBF har et sterkt behov for å øke sin topplinje og skape et økonomisk handlingsrom. Det å skape
økonomi i forbundet kan (og bør) gjøres både ved organisatoriske grep og ved å systematisere og
arbeide mot næringsliv og media for å oppnå samarbeidsavtaler og økt oppmerksomhet. Iver
Horrem er engasjert som markedsansvarlig i NVBF. Dette etter at President og GS i felleskap
vurderte situasjon og muligheter for umiddelbar styrking av området, under arbeidsmøter
gjennomført under CC Stavanger 2016.

Iver Horrem deltok under drøftingen av D-sak 6 og innledet med en status og situasjons-
beskrivelse — og plan for arbeidet som er igangsatt.
Elementer i presentasjon og drøfting
• Status markedsarbeid pt.
• Sosiale medier vs. presse
• Endring mot kommersialisering

Orienteringssaker

0-sak 2 Presentasjon til organisasjonen vedrørende WT Stavanger AS
Presidenten innledet til saken.
I all hovedsak ble områdene knyttet til selskapet WTS AS debattert, drøftet under sak 7. Av
informasjon som ble delt, orientert om utover protokollert i sak 7 kan nevnes.

• Prognostisert resultat for 2016, svært gledelig med et overskudd
• Plan og strategi for videre drift i 2017
• Styremøter i World Tour Stavanger AS
• Dialog med NIF og møte med NIFS presidentskap 2. september 2016
• Plan og dialog med CEV og FIVB
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND

PROTOKOLL
Styreperioden 2016-2018
Forbundsstyrets vedtak i Tingsak 5/2016
Ekstraordinært forbundsting 27. september 2016
26. september 2016 - E-post

Tilstede:
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Kristine Fossen Olsen, Sindre Roska, Bente Siljander, Robert

Spilmann, Espen Sørum, Yngvild Larsen Schei, Mette Kristin Alstad Østvik,
Solveig Straume, Magnus Rodahl, Ole Lundeby, Beate Sødal

Forfall: David Cox
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Bakgrunn:
- Ref. innkalling til ekstraordinært forbundsting og FS-sak 7/2016
- Ref. e-post fra GS 26. september 2016

Sak:

Saken gjelder styrets reviderte innstilling i Tingsak.5/2016 (Ekstraordinært forbundsting 27.9.16).

Vedtak:

1. NVBFs ting gir styret fullmakt til å yte lån til World Tour Stavanger AS (100% eid av
NVBF), org nr. 913 015 991, oppad begrenset til 2,6 Mnok, i tråd med NIFs lov § 2-
22.

2. NVBF finansierer lånet til World Tour Stavanger AS ved å søke om lån i idrettens
konsernkontoordning. NVBFs ting gir styret fullmakt til å søke lån i NIFS
konsernkontoordning, oppad begrenset til 2,6 Mnok.

Enstemmig vedtatt

Protokoll FS-vedtak på e-post 26.9 2016) (Forbundsstyret 2016-2018) i



NORGES VOLLEYBALLFORBUND

PROTOKOLL
Styreperioden 2016-2018

Forbundsstyrets møte nr. 3/2016
27. oktober 2016 - Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Sindre Roska, Bente Siljander, Espen Sørum, Yngvild Larsen

Schei, Mette Kristin Alstad Østvik, Magnus Rodahl, Solveig Straume, Ole
Lundeby, Beate Sødal

Forfall: Kristine Fossen Olsen, Robert Spilmann, David Cox
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

SAKSLISTE:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 18 Ankesak fra KSK
Sak 19 økonomisk rapport inkludert prognose og påbegynt budsjett 2017
Sak 20 FS-møteplan 2017
Sak 21 Brev/tilsvar CEV

Orienteringssaker
0-sak 3
0-sak 4
0-sak 5
0-sak 6

Godkienning
Innkalling:
Godkjent.

Status vedrørende søknad om låneopptak NIFS konsernkonto ordning
Status internasjonal turnering i Stavanger 2017
Status markedsarbeid
Orientering fra FIVB kongressen i Buenos Aires

Godkjenning av agenda:
Godkjent.
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GS orienterer 
GS orienterte og denne presentasjonen sendes FS i etterkant.

Beslutningssaker

Sak 18 Ankesak fra KSK
Presidenten innledet til saken.
FS er i denne saken andre instans. AKU har behandlet saken 19.9.16 og KSK har anket til
overordnet instans. Saken gjelder en søknad fra KSK 15.9.16 om dispensasjon fra regelverket som
omhandler overbygningsavtaler. Klubbene det gjelder er KSK og Dristug, og det gjelder spill i 1.
Div Herrer. For vilkår og prosedyre for anke gjelder NVBFs reglement for protester, klager og
anker.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret ønsker ytterligere kartlegging av aktivitetstilbudet i klubbene før saken
avklares, og saken utsettes til neste møte.

Enstemmig vedtatt

Sak 19 økonomisk rapport inkludert prognose og påbegynt budsjett 2017
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar fremlagt rapport pr. 30.09.16 og prognose til orientering.

2. Forbundsstyret ber GS om å utarbeide Budsjett 2017 iht. skissert fremdriftsplan,
herunder ombygging av budsjettet i tråd med gitte FS-innspill. FS behandler neste
budsjettutkast på møtet i november 2016.

3. Det er et mål for NVBF å styrke inntektssiden og bygge opp egenkapitalen de neste 4
årene.

Enstemmig vedtatt

Sak 20 FS-møteplan 2017
GS innledet til saken.
Det naturlige for FS vil være en møteplan med:
• 4-6 møter pr. år er en naturlig frekvens
• 3 fysiske møter over to dager med hovedprioritet og oppfølging av VPD og strategiske saker
• 1-2 dags-kveldsmøter (eksempelvis på Gardermoen)
• 2 telefonmøter

Protokoll FS-møte nr.3/2016 Forbundsstyret 2016-2018) 2



Vedtak:

1. Endelig møteplan for 2017 vil bli behandlet i FS møtet den 23 nov. GS vil koordinere
innhenting av FS medlemmenes tilbakemelding om hvilke datoer som passer best for
møtegjennomføring 2017, i forkant av dette møtet.

Enstemmig vedtatt

Sak 21 Brev/tilsvar CEV
Presidenten innledet til saken.
Det foreslås å sende brev/tilsvar til CEV vedrørende saken som gjelder betalingsforpliktelsen ift.
Continental Cup i Stavanger 2016. Her har NVBF tidligere sendt en henvendelse til CEV om en
nedbetalingsplan over flere år.

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner det fremlagte brevet til CEV, og ber GS om å sende dette
på vegne av et samlet FS.

Enstemmig vedtatt

Orienteringssaker

0-sak 3 Status vedrørende søknad om låneopptak NIFs konsernkonto ordning
Presidenten innledet til saken.
• Ref. vedtak på Ekstraordinært forbundsting 27. september 2016

1. NVBFs ting gir styret fullmakt til å yte lån til World Tour Stavanger AS (100% eid av
NVBF), org nr. 913 015 991, oppad begrenset til 2,6 Mnok, i tråd med NIFs lov § 2-
22.
2. NVBF finansierer lånet til World Tour Stavanger AS ved å søke om lån i idrettens
konsernkontoordning. NVBFs ting gir styret fullmakt til å søke lån i NIFS
konsernkontoordning, oppad begrenset til 2,6 Mnok.

• NVBF og NIF har hatt dialog og møter i etterkant av ekstraordinært forbundsting, herunder
møter med NIFS presidentskap og generalsekretær (19.10.16)

• Idrettsstyret behandler søknaden på sitt møte 4.11.16

0-sak 4 Status internasjonal turnering i Stavanger 2017
Presidenten innledet til saken.
• Det har vært gjennomført møter med ConocoPhillips, Total og Stavanger kommune og videre

dialog med disse 3 hovedaktørene er som følger:
-Søknad sendt Stavanger kommune v/Ordfører
-Oppfølging av Conoco Phillips skal gjøres i månedsskiftet okt/nov.
-Det holdes fortsatt tett dialog med Administrativ enhet i kommunen.

• Styret i World Tour Stavanger AS har hatt styremøte, og det er gjennomført ekstraordinært
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generalforsamling. Nytt styre er valgt, og selskapet har byttet navn til Norway Volleyball Event
AS (NVE)

• Selskapet har forutsatt 20% overdekning før det skal signeres for et internasjonalt
arrangement. Dette gjør arbeidet mot/med Internasjonale forbund og deres tidsfrister svært
vanskelig

• NVE har startet vurderingen av eventuelt annet arrangementssted.
• NVE og NVBF bør og vurdere om 2017 skal være et eventuelt «mellomår» før man vurdere

nytt stort arrangement og eventuelt ny by/nytt sted for gjennomføring.
• Det vil bli gjennomført et nytt styremøte i NVE i månedsskiftet okt/nov.

0-sak 5 Status markedsarbeid
Presidenten innledet til saken.
• Det er i løpet av september og oktober avholdt møter og markedsdialog med 7 ulike

selskap/næringer.
• I markedsarbeidet er det også jobbet med:

- kartlegging av ressurspersoner i og utenfor volleyballmiljøet som kan bidra som «døråpnere»
- skape økt mediaoppmerksomhet
- «Sharing is caring» - deleside på facebook — deling av de gode historiene
- møte og søknad til Oslo kommune om et større aktivitetsprosjekt
- skape en endring mot kommersialisering

0-sak 6 Orientering fra FIVB kongressen i Buenos Aires
GS innledet til saken.
• Kongressen (hvert andre år) fant sted i Buenos Aires, Argentina 4.-6. oktober 2016. Dette var

den 35 kongressen som ble avholdt. Den 4 oktober ble det (som normalt) gjennomført en
development workshop for samtlige nasjoner tilhørende kategori 1 og 2. Selve General
Assembly ble gjennomført den 5. og 6 okt.

• Fra NVBF deltok GS Kristian Gjerstadberget på workshop, og som 1st delegate
(stemmeberettiget) i General Assembly, og her deltok også leder i NVBF's internasjonale
komite Stein-Gunnar Bondevik. Delegater fra 170 forbund (200 inkludert proxy) deltok.

• FIVB har obligatorisk fremmøte for kategori 1 og 2 land til workshop. Stiller man ikke her blir
man ikke vurdert som mulig mottaker av støtte. Som kompensasjon for dette, får land i disse
kategoriene en representant gratis (transport og opphold).

• Norge hadde dialog og møter med:
- CEV President Aleksandar Boricic, (og Endres, Arena) om Continental Cup 2016 Stavanger
- CEV Vice President, Hannu Pevkur
- President i det Østeriske Forbundet, Kleinmann
- Representanter fra Internasjonal promoter Snowvolley
- Nordiske land/England/Nevza representanter
- Squeo og Arujo, Beach Commision FIVB
- Mange uformelle møter og nettverksknytning med representanter fra alle kontinenter
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NORGES VOLLEYBALIFORBUND

PROTOKOLL
Styreperioden 2016-2018

Forbundsstyrets møte nr. 4/2016
23. november 2016 - Gardermoen

Tilstede:
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Sindre Roska, Kristine Fossen Olsen, Bente Siljander, Mette

Kristin Alstad Østvik, Robert Spilmann, Magnus Rodahl, Ole Lundeby, David
Cox

Forfall: Yngvild Larsen Schei, Espen Sørum, Solveig Straume
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

SAKSLISTE:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 22 Ny landslagsmodell og struktur
Sak 23 Budsjett 2017
Sak 24 Status og fremdrift EPD (Elite Politisk Dokument)
Sak 25 Status VPD (Volleyballens Politiske Dokument) fra strategi til handling
Sak 26 Ankesak fra KSK
Sak 27 Lisens

Drøftingssaker
D-sak 7 Hvordan skape en endring for å styrke innteksgrunnlaget?

Orienteringssaker 
0-sak 7 Status markedsarbeid
0-sak 8 Status lånesøknad fra NIF konsernkonto
0-sak 9 NM/Cupfinalehelgen
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Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer 
GS orienterte og denne presentasjonen sendes FS i etterkant.

Beslutningssaker

Sak 22 Ny landslagsmodell og struktur
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret utsetter saken.
FS er positive til den landslagsmodell og struktur som er under utvikling, men at det
ønskes følgende på plass før endelig vedtak kan fattes: En tydeligere forankring i de
verdigrunnlag NVBF har vedtatt og at det i større grad er beregnet økonomiske
konsekvenser til modell og struktur. Saken behandles på ny i møtet den 13 Januar.

Enstemmig vedtatt

Sak 23 Budsjett 2017
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret tar det det fremlagte budsjettutkastet for 2017 til etterretning.

2. Forbundsstyret ber GS om å fremlegge Budsjett 2017 til neste FS-møte med et
overskudd på 1.600.000,-.

Enstemmig vedtatt

Sak 24 Status og fremdrift EPD (Elite Politisk Dokument)
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret utsetter saken til behandling, men ber GS om å utføre i henhold til
opprinnelig foreslått vedtakstekst 2 og 3.
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FS opplever at deres behandling av sak, og vurdering av dokument, bør gjøres etter at
organisasjonen er hørt, og at de innspill som da er kommet til er implementert i
dokumentene.

Begge EPD dokumentene sendes ut på høring til klubbene i Eliteserien og 1. divisjon, ESF
og landslagstrenere, samt legges ut på volleyball.no til åpen høring i organisasjonen.
Høringsfrist settes til 4. januar 2017.

Etter høringen blir EPD-Volleyball og EPD-Sandvolleyball fremlagt til behandling og
godkjenning i Forbundsstyret.

Enstemmig vedtatt

Sak 25 Status VPD (Volleyballens Politiske Dokument) fra strategi til handling

GS innledet til saken. Det er nedsatt fire administrative utvalg som jobber videre med fremdrift-
og handlingsplaner, samt prioritering av oppgaver i tråd med strategier vedtatt i VPD. Utvalgene
som er nedsatt er Kommunikasjon, Volleyballens Finansiering, Sport Aktivitet og Arrangement,
Medlemskap og Organisasjon. Utvalgene rapporterer til GS hver 14. dag.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar den fremlagte status i saken til orientering.

2. Forbundsstyret ber GS nedsette et utvalg og utpeker leder, bestående av regionalt
ansatte, som innen 15. mars 2017 fremlegger et nyskapende aktivitetstilbud for 12-
åringer, der målet er oppstart av et nytt aktivitetstilbud i alle 8 regioner sesongen
2017/2018.

3. Forbundsstyret ber GS nedsette et utvalg som skal utrede muligheten for å etablere
Regionlags NM også for klassen 18 år. FS ber GS om å levere sin utredning innen 15
mars 2017.

Enstemmig vedtatt

Sak 26 Ankesak fra KSK
Presidenten innledet til saken. Denne saken ble utsatt fra FS-møte 27. oktober 2016.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret avviser anken fra KSK.

2. Forbundsstyrets begrunnelse for å avvise anken er at avgjørelsen i saken, tatt av AKU
(Administrativt Konkurranseutvalg) av 19.september 2016 er iht. intensjon og
bestemmelser gitt i NVBFs vedtatte reglement.

Enstemmig vedtatt
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Sak 27 Lisens
Presidenten innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner innføringen av «Trygg aktivitetslisens» som lisens for:
- utøvere som er medlem i klubb som trener volleyball uten å delta i

NVBFs konkurranse-/aktivitetstilbud
- utøvere i sittevolleyball
- dommere og trenere
Forbundsstyret ser det som viktig at NVBFs dommere og trenere inngår i
forsikringsordningen når de utøver sin rolle som dommer eller trener. Det skal kun løses
en lisens pr person. Denne må dekke den aktiviteten som krever best dekning. En som
løser lisens for aktivt spill, vil i denne lisensen også være dekket som dommer eller trener.
Forbundsstyret går inn for å innføre den nye lisenstypen for dommere og trenere fra og
med volleyballsesongen 2017/2018. Lisenssatsen foreslås satt til kr. 300,- og for utvidet
forsikringsdekning (Pluss) kr. 350,-
Tilsvarende lisens settes til kr. 150,- for sittevolleyball.
Trygg aktivitetslisens for øvrige deltakere i volleyballaktivitet utenfor serie/turneringspill
arrangert av NVBF skal tilbys.
Forbundsstyret ber GS om å synliggjøre den verdi som ligger i lisensen for den enkelte
lisensutøver i NVBF.

2. DRK gis i oppgave å se på hvordan knytningen til NVBFs dommerlisens bør være. Trenere
med lisens vil inngå i en nasjonal trenerforening. Her er målet at begge lisenskategoriene i
fremtiden vil inngå i et medlemskap med «fordelsprogram».

3. lht. sak 6A2 på Forbundstinget 2016 skal Forbundsstyret fastsette beløpet for halvårslisens
for perioden 01.01.17 til 31.08.17. Forbundsstyret fastsetter halvårslisens for spillere som
starter opp med volleyball etter 01.01.17 til å være rabatt på 50% av ordinær sats.

4. Lisens for sandvolleyball for 2017 vedtas med en økning på 5%.

Enstemmig vedtatt

Drøftingssaker

D-sak 7 Hvordan skape en endring for å styrke innteksgrunnlaget?
GS innledet til saken.
FS drøftet denne saken som en del av FS-saken Budsjett 2017.
Volleyball er en rimelig idrett å være aktiv utøver i. En av grunnene til det er at det er relativt få
tilbud om turneringer, festivaler osv. Her bør vi ha mye å gå på og flere tilbud kan skape vekst.
Allikevel erfarer vi at mange regioner og/eller klubber i for liten grad tenker aktivitetsskapning
som viktig og mulig inntektsskaper. Hva kan vi i felleskap, alle organisasjonsledd, skape av
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aktivitet/arrangement/event for å generere økte inntekter? Dette er en viktig debatt å ta.
Samtidig vet vi at endring ofte «utfordrer» da vi eks. løfter regionale fellesløsninger,
interregionalt samarbeid og endret pengeflyt, på dagsorden. FS ser det som viktig å ta debatten
rundt totaløkonomien så vel som aktivitetstilbudet i norsk volleyball.

Orienteringssaker

0-sak 7 Status markedsarbeid
GS innledet til saken.
Markedsansvarlig har hatt dialog og flere møter med aktuelle aktører, og gjennomført møter med
nye potensielle samarbeidspartnere. Man er i konkret kontraktsforhandlinger med 3 selskaper og
alle disse avtalene vil gi bedre vilkår enn hva man tidligere har oppnådd. Det er også oversendt
konkret avtaleforslag til et par andre aktører. Disse avtalene ønskes signert i løpet av november.
Forbundsstyret ber GS om å synliggjøre i større grad de markedsavtaler NVBF inngår for regioner
og klubber, slik at det i større grad oppleves positivt og enkelt å ta del i/benytte avtalene som
inngås for hele NVBF.
Det jobbes også inn mot media med flere vinklinger, både på lag og personer, for å øke
oppmerksomheten og finne «de gode historiene».

0-sak 8 Status lånesøknad fra NIF konsernkonto
GS innledet til saken.
NVBF fikk overført NIF kassakreditten fra NIF 10. november 2016 og utbetaling fra WTS AS til
kreditorene ble foretatt 10. og 11. november 2016. Videre avklaringer i saken er som følger:
• «Intern» nedbetalingsplan og ansvarsfordeling gjeldssanering NVE/NVBF
• Vurdering av revisors tilbakemelding/innstilling vedrørende eventuell tapsføring.
• Regnskapsføring og revidering — samle et sted/ny for NVE

0-sak 9 NM/Cu pfinalehelgen
GS innledet til saken.
• NVBF har i mange år arrangert NM/Cupfinalehelgen i Oslo som en viktig møteplass for

volleyballfamilien. I tråd med VPD er målet «å skape arrangement som er positive møteplasser
for utøvere, støtteapparat og publikum». Arrangementet inngår i forbundets årshjul som en
fast oppgave; NM Regionlag og Overgangskurs er også en del av programmet denne helgen.
OSI er teknisk arrangør for både NM Regionlag U16 og cupfinalene.

• Dato 13.-15. januar 2017.Nytt i år er at arrangementet er flyttet til Ekeberghallen.
Tidsplan:
NM Regionlag U16 spilles fredag (kl. 10.00 teknisk møte) og lørdag med avsluttende finaler
søndag ettermiddag. Teknisk møte for cupfinalen er fredag kveld kl. 21.00. NM finalen for
kvinner spilles lørdag kl. 13.30 og finalen for menn spilles kl. 16.30. Det vil også spilles en
kjendiskamp ca. kl. 15.30.

• Quality Hotel 33 er reservert som NM-hotell. Bankettene (både Cupfinalebanketten og
banketten for NM Regionlag) vil bli på NM-hotellet.

• I forkant av NM helgen vil det gå 2 ekstra arrangement; Mesterskap for Folkehøgskoler og
Bedriftsturnering. Dette gjøres i samarbeid med Folkehøgskolenes Fellesorganisasjoner (NKF-
FHF) og OBIK (Bedriftsidretten i Oslo). Målsetningen er å skape økt oppmerksomhet, inntekter
og flere medlemmer til NVBF.
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NORGES VOLLEYBALIFORBUND

PROTOKOLL
Styreperioden 2016-2018

Forbundsstyrets møte nr. 5/2017
13. januar 2017 kl. 18.00-21.00 — Oslo

Tilstede:
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Kristine Fossen Olsen, Bente Siljander, Mette Kristin Alstad

Østvik, Robert Spilmann, Yngvild Larsen Schei, Espen Sørum, Magnus
Rodahl, Ole Lundeby, David Cox

Forfall: Sindre Roska, Solveig Straume
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

SAKSLISTE:

Godkjenning 
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 28 Ny landslagsmodell og struktur
Sak 29 Budsjett 2017
Sak 30 Økonomisk rapport 2016
Sak 31 Nyskapende aktivitetstilbud 2017
Sak 32 EPD ((Elite Politisk Dokument)
Sak 33 Styrets årshjul

Orienteringssaker
0-sak 10
0-sak 11
0-sak 12
0-sak 13
0-sak 14

Status markedsarbeid
Status VPD (Volleyballens Politiske Dokument) fra strategi til handling
Beste praksis
Status NVE
Orientering Dommerløftet
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Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer 
GS orienterte om cupfinalehelgen (Volleyuka), arbeidet som lå bak, planene for gjennomføring av
selve finaledagen, gjester, rolle som vertskap osv.

Beslutningssaker

Sak 28 Ny landslagsmodell og struktur

GS innledet til saken.
FS drøftet saken og er enige i at det er flere forhold knyttet til dagens struktur og etablerte
knytninger som har behov for en endring, slik forslag til ny struktur og landslagsmodell legger opp
til. Men understreker samtidig at det er behov for å få flere forhold og alternative modeller
ytterligere belyst i saken før et endelig vedtak kan fattes. FS ber derfor GS om å revidere og utvide
informasjon og belyse flere alternative modeller i saksdokumentasjon og i innstillingstekster, i
tråd med de signaler styret ga i møtet.
Saken blir fremmet til ny behandling.

Øvrig
Behandlingen av beslutningssakene FS-28(som beskrevet over) og FS Sak 29 til FS sak 33 ble utsatt
pga kort møteramme som en følge av Cupfinalehelg og NM regionlag U16. Eget telefonmøte
settes opp til behandling av disse sakene.

Orienteringssaker

0-sak 10 Status markedsarbeid
GS innledet til saken.

NVBF har inngått følgende avtaler:

• Avtale signert i desember med UpSports. 4-års avtale, hovedleveransen «Min Volleyball»
APP gratis.

• Avtale med Mizuno signert 4. januar 2017, en 4-års avtale. Dette er den største
sponsoravtalen på utstyr både NVBF og Mizuno Norden har inngått. Avtalen gjelder både
for volleyball og sandvolleyball.

• Avtale med Nordic Choice Hotels signert desember 2016. 2-års avtale, nær 100 % økning i
verdi fra tidligere avtale.

• Avtale med Mikasport (Mikasa) signert 5.januar 2017. 4-års avtale som NVBFs offisielle
bal l-leverandør.
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0-sak 11 Status VPD (Volleyballens Politiske Dokument) fra strategi til handling
GS innledet til saken.

• NVBF har oversendt Kvalitet-og verdirapporten til NIF 16. desember 2016. Denne danner
grunnlag for post 3 tildelingen og NVBF har hatt eget rapporteringsmøte med NIF 12.
januar 2017.

• GS har siden forrige FS-møte nedsatt et utvalg innenfor støtteprossessen
«Kompetanseutvikling» i VPD.

• NIF har foretatt en omlegging av hele idrettens kursadministrasjonsverktøy, med alle
kursplaner, beskrivelser og læringsmål. NVBF jobber nå med å fornye, sjekke og oppdatere
egne kursbeskrivelser etter ny NIF mal. Totalt har NVBF 45 kursbeskrivelser.

0-sak 12 Beste praksis
GS innledet til saken.

• NVBF inviterte i desember klubbene til å dele gode eksempler fra eget klubbarbeid, slik
som gjennomføring av arrangementer, hvordan involvere foreldre, hvordan styret
arbeider og andre klubbrelaterte spørsmål. Dette prosjektet har som siktemål å skape en
delingskultur og få fram gode klubbeksempler som kan inspirere andre til å utvikle sin
egen klubb videre. Målet er å kåre en «Beste praksis klubb».

• På regionalt nivå er Rogaland et godt eksempel på Beste praksis region i sandvolleyball.
Dette eksempeletviser hvordan andre regioner kan lære av hvordan man har fått til en
etablert aktivitet, og som kan deles og være til nytte for andre som skal igangsette
sandvolleyballaktivitet.

• Et annet eksempel er Region Øst som har faste dialogmøter med klubbene og som viser
hvordan regionen har jobbet med klubbutvikling og gjennomført dialogmøter med
klubbene for å skape oppslutning, engasjement, evaluere og motivere, informere og skape
dialog om behov, erfaringer, muligheter etc.

0-sak 13 Status NVE
President og GS innledet til saken.

• Status økonomi og oppgjør av utestående fordringer som NVE er ansvarlig for:
Alle har fått sine oppgjør med unntak av to mindre gjenstående saker (Nussli og Cramo)
som pt. ikke er avsluttet.

• CEV har fått delbetaling på 10.000 EUR i november 2016. Det pågår fortsatt forhandlinger
med CEV vedrørende nedbetaling av gjeld og tidsperspektivet knyttet til dette.

• På arrangementssiden, og som en plan for å skape inntekter i selskapet er følgende status:
- Viktig bidragsyter NM/cupfinale/Bedrift/Folkehøgskole
- Forhandlingspart/ansvarlig for leveranse/promoter NT og NM sandvolleyball
- Eget arrangement på Voldsløkka og fortsatt planer om Aker brygge 2017

0-sak 14 Orientering DommerlØftet
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GS innledet til saken. Leder i DRK og FS styremedlem Robert Spilmann orienterte.
DRK jobber med innholdet i dommer løftet, herunder:

• Udanningsløype for dommere med kursplan, læringsmål og nytt fagmateriell, bruk av e-
læring

• Samhandlingsstruktur, dommeroversikt og organisering mellom leddene (forbund, region
og klubb) for dommerarbeidet

• Opplæring og organisering av instruktørkorps, observatør/veilederkorps, mandat for
regionale dommeransvarlige

• Strategi og plan for rekruttering av nye dommere
• FS får presentert dommerutdanningsprogrammet til godkjenning.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND

PROTOKOLL
Styreperioden 2016-2018

Forbundsstyrets møte nr. 6/2017
31. januar 2017 Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Kristine Fossen Olsen, Sindre Roska, Bente Siljander, Mette

Kristin Alstad Østvik, Robert Spilmann, Magnus Rodahl, Ole Lundeby, Solveig
Straume, David Cox

Forfall: Yngvild Larsen Schei, Espen Sørum
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

SAKSLISTE:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

Beslutningssaker 
Sak 28 Ny landslagsmodell og struktur
Sak 29 Budsjett 2017
Sak 30 Økonomisk rapport 2016
Sak 31 Nyskapende aktivitetstilbud 2017
Sak 32 EPD (Elite Politisk Dokument)
Sak 33 Styrets årshjul

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.
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Beslutningssaker

Sak 28 Ny landslagsmodell og struktur
President innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte landslagsmodellen. Forbundsstyret ser det
som en forutsetning at den nye modellen sikrer NVBF's verdigrunnlag, strategisk
retning og ivaretar organisasjonens integritet i hele landslagsseksjonen.

2. Grunnleggende uttakskriterier for landslagene skal godkjennes av Forbundsstyret.

3. Tilrettelegging, organisering og drift av alle landslagene skal foretas av NVBFs
administrasjon.

4. Forbundsstyret anmoder GS iverksette ny struktur fortløpende og senes med virkning
fra 1.7.2017

Enstemmig vedtatt

Sak 29 Budsjett
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret vedtar budsjettet for 2017 med et overskudd på kr. 1.535.000,-.

Enstemmig vedtatt

Sak 30 Økonomisk rapport 2016
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar fremlagt regnskapsprognose pr. 31.12.16 til orientering.

Enstemmig vedtatt
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Sak 31 Nyskapende aktivitetstilbud 2017
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar den fremlagte statusen og vurderingene vedrørende NM regionlag for
klassen 18 år til orientering.

2. Forbundsstyret tar den fremlagte statusen og fremdriften vedrørende det nyskapende
aktivitetstilbudet «Teen-konseptet» til orientering. GS bes om å utarbeide et felles
reglement og regulering for dette aktivitetstilbudet som har oppstart i alle 8 regioner fra
og med sesongen 2017/2018. Forbundsstyret gir fullmakt til presidentskapet om å
godkjenne reglement og regulering.

3. Forbundsstyret ber GS utrede muligheten for et NM i sandvolleyball for klubblag, dvs. for
medlemsklubber i NVBF. Det gjøres også et utlysning for å avklare hvorvidt det finnes en
godkjent arrangør. FS vil på neste FS-møte vurdere å gi NM-status til dette mesterskapet
for 2017, såfremt det foreligger arrangør og påmeldingsgrunnlag for denne aktiviteten.

4. Forbundsstyret anmoder GS om å ta kontakt med 4H og Norges Speiderforbund om et
mulig felles aktivitetsskapende tiltak.

Enstemmig vedtatt

Sak 32 EPD (Elite Politisk Dokument)
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte versjonen av EPD-Volleyball og den fremlagte
versjonen av EPD-Sandvolleyball, som strategiske dokumenter for elitesektoren i NVBF i
perioden 2016-2026.

Enstemmig vedtatt

Sak 33 Styrets årshjul
Presidenten innledet til saken.

1. Forbundsstyrets årshjul versjon 1./2017 tas i bruk, og evalueres etter første halvår.

2. Forbundsstyret vedtok møte- og representasjonsplan.

Enstemmig vedtatt
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Møte- og representasjonsplan pr. 31. januar 2017

NVOF

® NORGES VOLLEYBALLFORBUND MØTE- og REPRESENTASJONSPLAN vedlegg sty ets årshjul

2
0
1
7 

Aktivitet Januar Februar Mars April Mal Juni lull August September Oktober November Desember Sted/Ild/Hvem/Kommentar
Meter innen egen organisajon
Forbundsstyre IFS-mele) 13.feb Ved behov Vedbehov 22.-23.apr 4/5-7.010 15.jun Ved behov 16:17 sept Ved behov 25:26. nov Ved behov Hele FS
OL-møte
oialogmøte
AKU
DR
Nasjonale meterutenforegen organlsajon
Idrettsgallaen 07.jan President og GS
NIFS ledermøte, Bode 12..14.mai President og GS
Medlemsmøte SFF 15.feb kl. 17.30 Ole L.
Arsmete 511 10.mai k1.17.30(Ole L 7)
NIF Særforbundsledermple 01.feb 20sep Kl. 17.00(O1e L 7)
NIF styrelederfonrm 22.mar 02.nov K1. 17.00
NIF styrelederskole 01.sep 61. 02.00
Representasjonsoppdrag for Forbundsstyret
Cupfinalehelg, Oslo 13415.1an Hele FS
Landsfi note MI/GS, Trondheim 27:29.jan Magnus Rodahl
NM U15, Tromsø 9: 12.mar President
NM U17, Oslo 24-26.mar President/Ole L.
NM U 19, Molde 17.-19.mar Solveig S/Ole L
NM sandvolleyball senior
NM sandvolleyball junior
Sluttspill kvinner 29..3V0pr Kristine F. O.
Sluttspill menn m: 30.apr Sindre R.
NM veteran 12.-13. mai
NM regionlag volleyball, Oslo 1341s.lan President
NM regionlag sandvolleyball
Regionsting Øst 29.apr Ledermote (klubbutvikling) 28.4
Regionsting Agder
Regionsting Rogaland
Regionsting Hordaland 20.mai
Regionsting Sogn og Fjordane
Regionsting Møre og Romsdal
Regionsting Trøndelag 21.- 22.4 Tema klubbutvikling
Regionsting Nord 4.-5. mars
Intemasjonale meterogkonferalser
FIV e kongress 12018)
CEO kongress
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND

PROTOKOLL
Styreperioden 2016-2018

Forbundsstyrets møte nr. 7/2017
22.-23 april 2017 Oslo

Tilstede:
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Kristine Fossen Olsen, Bente Siljander, Mette Kristin Alstad

Østvik, Robert Spilmann, Yngvild Larsen Schei, Magnus Rodahl, Ole Lundeby,
David Cox. Espen Sørum (deltok ikke i behandlingen av sak 34-42)

Forfall: Sindre Roska, Solveig Straume
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

SAKSLISTE:

Godkjenning 
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS Orienterer

Beslutningssaker
Sak 34 Styrets beretning
Sak 35 Regnskap 2016
Sak 36 Status NVE
Sak 37 Regnskapsrapport og prognose 2017
Sak 38 Uttakskriterier
Sak 39 Revidering reglement og reguleringer
Sak 40 Egenandeler — reiseutjevning
Sak 41 Rutiner for åpenhet i NVBF
Sak 42 Dommerutdanningsprogram
Sak 43 Eliteklubblisens
Sak 44 Organisasjonsstruktur i endring

Orienteringssaker
Sak 15
Sak 16
Sak 17
Sak 18
Sak 19

Status VPD
Status markedsarbeid
Status Lederutdanning
Status landslagsektor og EPD
Norwegian Volleyball Cup
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Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS Orienterer 
GS orienterte kort om status STAB og ORGANISASJON, samt om Samordnet Søknad og
Rapportering.

Beslutningssaker

Sak 34 Styrets beretning
President innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte økonomiske årsberetningen for 2016 med de
merknader og korrigeringer som fremkom i møtet.

Enstemmig vedtatt

Sak 35 Regnskap 2016
Presidenten innledet til saken.
GS ga utfyllende informasjon og gjennomgikk utsendt dokumentasjon. I tillegg til gjennomgang av
resultatregnskap med noter, aktivitetsregnskap og balanse, drøftet styret revisors foreløpige
rapport.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret har behandlet Norges Volleyballforbunds årsregnskap for 2016, herunder
aktivitetsregnskap og regnskapsberetning. Norges Volleyballforbunds regnskap
godkjennes med overskudd på kr. 632.590,- som overføres til annen egenkapital.

2. Forbundsstyret vedtar å nedskrive verdien på aksjene i datterselskapet WTS AS fra 200 000
til kr 0. Nedskrivningen medfører en reduksjon i driftsresultatet for 2016, og balansen
reduseres tilsvarende.

Enstemmig vedtatt
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Sak 36 Status NVE
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret tar status og videre fremdriftsplan til orientering.

Enstemmig vedtatt

Sak 37 Regnskapsrapport og prognose 2017
GS innledet til saken.

GS ga utfyllende informasjon og gjennomgikk utsendt dokumentasjon. I tillegg til normal
regnskapsdokumentasjon (Resultatregnskap, aktivitetsregnskap, og balanse) fikk styret presentert
et styrings og prognoseoppsett utarbeidet i fellesskap med Ole Lundeby som viser regnskap 15,
budsjett 16, regnskap 16, budsjett 17, resultat pr 01 17 og Prognose 2017.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar regnskapsrapport pr 31.03.2017 og prognose 2017 til orientering.

Sak 38 Uttakskriterier
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret godkjenner de fremlagte uttakskriteriene.

Enstemmig vedtatt

Sak 39 Revidering reglement og reguleringer
GS innledet til saken.

Saken utsettes til neste møte. Det vil bli utsendt beskrivende dokumentasjon for
arbeidsprosessen frem til behandling av reglement skal gjennomføres i FS møte 19-20 mai.

Sak 40 Egenandeler — reisekasse
GS innledet til saken.
Det er gjort en vurdering av pilotordning innført i 2014 vedrørende reiseutjevningsordninger i NVBF.
FS ble gjort kjent med disse og hvilke fordeler og ulemper de forskjellige ordninger har medført for de
enkelte involverte og administrasjonen. Det ble fremlagt en ny og enklere ordning som fortsatt vil ivareta
hensikten med utjevning.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret godkjenner prinsippene i den ordningen som er fremlagt og ber GS
iverksette denne modellen fra og med 1. mai 2017.

Enstemmig vedtatt
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Sak 41 Rutiner for åpenhet i NVBF
GS innledet til saken.
FS drøftet og vurderte om den praksis som nå er innført i Idrettsstyret, også skal implementeres
som en praksis i NVBF.

Vedtak

1. NVBF har i svært mange år hatt som praksis å publisere FS-protokollen på forbundets
websider etter at FS har godkjent denne. Forbundsstyret følger i denne saken NIFs
anbefaling om også å publisere FS-sakslisten på web. GS bes om å finne tidspunkt for
publisering av sakslisten i forkant av hvert styremøte.

2. FS er opptatt av en god informasjonsflyt og gjensidig delingskultur i NVBF. Forbundsstyret
innfører også de samme rutinene for regionleddet, og ber alle regioner om å
implementere denne praksisen etter årets regionsting (fra og med juni 2017) slik at
saksliste og protokoll fra regionstyremøtene publiseres på regionenes websider.

Enstemmig vedtatt

Sak 42 Dommerutdanningsprogram
GS innledet til saken.

1. Forbundsstyret ber GS om å legge produksjonen og ferdigstillingen av
dommerutdanningsprogrammet til Administrasjonen, herunder be Kompetanseutviklings-
utvalget utrede videre fremdriftsplan for dommerutdannings-programmet. Dette gjøres
for at man administrativt kan bistå DRK, samt følge opp budsjettmessige disponeringer og
avtaler med eksterne leverandører, evt. kjøp av tjenester o.l.

2. GS får i oppgave å avklare roller og ansvar for denne oppgaven i Administrasjonen.

3. DRK har det overordnede ansvar for faglig innhold i dommerutdanningsprogrammet.

Enstemmig vedtatt

Sak 43 Eliteklubblisens
Habilitet: FS medlem Mette Kristin Østvik, Bente Siljander, Magnus Rodahl og Ole Lundeby
fratrådte behandlingen pga inhabilitet i saken.
GS innledet til saken.

1. Forbundsstyret tildeler, med forbehold, eliteklubblisens for 2017/2018 til følgende klubber
og TVN:

Kvinner: Førde VBK, IL Koll Volley, NTNUI Volley, OSI, Oslo Volley, Randaberg IL, TIF Viking

Menn: BK Tromsø, Førde VBK, IL Koll Volley, NTNUI Volley, Randaberg IL, Stod IL, TIF Viking
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Tildelingen forutsetter at samtlige klubber og TVN sender inn påkrevde vedlegg ihht
søknad om elitelisens så snart disse foreligger etter endt årsmøte og revisjonsberetning.

2. FS understreker at manglende innbetaling av startavgift for sesongen 2017/2018 kan føre
til tilbaketrekking av tildelt lisens og klubben mister retten til å delta i Eliteserien.

3. FS gir Topp Volley Norge (TVN) tillatelse til å delta i Mizunoligaen sesongen 2017/2018.

Enstemmig vedtatt

Sak 44 Organisasjonsstruktur i endring

GS innledet til saken.

1. I henhold til VPD 2016-220 skal «forbundet utrede en revidert organisasjonsstruktur for
norsk volleyball der følgende elementer er sentrale i utredningsarbeidet:

a) Virksomheten skal organiseres på en effektiv måte og i tråd med sine mandat
b) Organisasjonskulturen skal bygges slik at det er god samhandling mellom

organisasjonsleddene
c) Muligheter, betydning og konsekvenser av regionale fellesløsninger for

utvikling og drift
d) Høy grad av forutsigbarhet og kvalitet i organisasjonens ulike ansvars- og

virksomhetsområder»

2. Forbundsstyret ser det som svært viktig at det i ny struktur legges til rette for at
regionsleddet styrker mulighetene for klubbutvikling og nyskapende aktivitet og
rekruttering, og at dette skjer lokalt og nær klubbene. Forbundsstyret ser behovet og
nødvendigheten av en koordinerende ressurs som får ansvar for dette arbeidet frem mot
forbundstinget 2018.

3. Forbundsstyret øremerker 50% av regionstilskuddet for 2017 til denne koordinerende
ressursen, som jobber videre med ny organisasjonsmodell. NVBF dekker resterende 50%
innenfor vedtatt budsjett. GS gis i mandat å foreta nødvendig budsjettrevidering, som
presidentskapet presenteres og har fullmakt å gi sin tilslutning til. GS gis fullmakt til å
hente inn ytterligere kompetanse og ressurs dersom dette er formålstjenlig for prosessen.

Enstemmig vedtatt

Orienteringssaker

Presidenten orienterte om en henvendelse fra 2. visepresident Sindre Roska, som søker permisjon
fra styrevervet ut gjeldende tingperode. Årsak til søknad om permisjon er vurdering av
totalsituasjon/belastning, som gjør det utfordrende å få deltatt og bidratt tilstrekkelig i
ivaretakelse av styrevervet.

Forbundsstyret tar dette til orientering. Varamedlem Magnus Rodahl trer inn som fast
styremedlem.

Protokoll FS-møte nr.7/2017 (Forbundsstyret 2016-2018) 5



Sak 15 Status VPD
I hele staben har det vært to samlinger i år der VPD tematikk har vært i fokus:
- 14.-15. februar 2017 Stabssamling Ullevål:

Teen konsept (nyskapende aktivitet)

- 30.-31. mars 2017 Stabssamling Gardermoen
Utviklingsseminar, med to eksterne aktører:
Right to Play og arbeidsmetodikk utvikling
NIF: Fagansvarlig ungdom og NIFs forventning til NVBF og underliggende ledd om UTVIKLING

NVBFs stab vil se nærmere på, spesielt arbeidsmetodikken, som Right to Play bruker rundt
kartlegging i sitt utviklingsarbeid. I tillegg er NIFS utviklingsplaner, som er vedtatt også til å gjelde
SF, et innhold vi må ta med oss i det videre arbeidet. Ved siden av dette måles vi av NIF opp imot
den kvalitet og verdi som vi som særforbund (også regionalt og på klubbnivå) totalt leverer
innenfor post 3 forvaltningsordningen. Dette er viktig grunnlag for de strategier og valg som
gjøres i og rundt vår verdiskaping vedrørende utviklingsarbeid for barn og ungdom.
Administrasjonen har arbeidet i følgende GS-oppnevnte utvalg:

• Kommunikasjon og Marked
• Volleyballens Finansiering
• Sport Aktivitet og Arrangement
• Medlemskap og Organisasjon
• Utvikling og Kompetanse

Utvalgene har møter hver 14 dag og lederen av utvalgene rapporterer til GS på et samlet
fellesmøte. Dette gjøres skriftlig og denne arbeidsmetodikken er gjort bl.a. for å opprettholde
fokus på viktige strategier som krever fokus og innsats i tråd med de områdene som VPD peker
på. Det er fortsatt slik at staben og ADM til daglig utførere andre oppgaver iht. årshjulet som
«business as usual».

Sak 16 Status markedsarbeid
GS orienterte.
Markedsansvarlig har hatt dialog og flere møter med aktuelle samarbeidspartnere. NVBF har også
sendt inn flere søknader den siste tiden til forskjellige stiftelser, fylkeskommune og kommuner.
Bakgrunnen for søknadene er folkehelsetiltak og idrettsarrangement, som f eks Norwegian Volley
Cup. NVBF har foreløpig fått tilsagn fra Oslo kommune på 350 000 kr til NVC. Ved siden av dette
jobbes det med medieomtale av ulike saker, samt kommunikasjon og produktutvikling av våre
eksisterende og nye arrangementet.

Sak 17 Status Lederutdanning
GS orienterte og presenterte e-læringsløsningen på web

Hvert organisasjonsledd i norsk idrett har et selvstendig ansvar for at de som leder organisasjonen
og aktivitetene har nødvendig kompetanse. Styrene på de sentrale nivåene i idretten skal kjenne
sine formelle forpliktelser og evne å ta et overordnet ansvar for virksomheten, samt utvikle
strategiske planer. NVBF må årlig rapportere på rekruttering, utvikling og kompetanse til NIF som
overordnet ledd. For 2016 vurderte NIF NVBF til «underveis» under kategorien «Tilrettelagt
helhetlig utdanning - ledelsesutvikling».
Ref. NVBFs VPD 2016-2020:
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- Hovedmål: Å drive utviklingsarbeid basert på kunnskap og faglige vurderinger
- Programerklæring: Fremme kunnskap og kompetanse som nøkkelen til rekruttering og

videreutvikling:
- Støtteprosess - Kompetanseutvikling: Det skal utvikles styrekurs, lederkurs og øvrige

kompetansetiltak rettet mot organisasjon, klubbdrift og ressurspersoner.

Basert på overnevnte mål og strategier ble arbeidet med å utvikle et styre- og lederkurs for
styremedlemmer i forbundsstyret og regionstyrene påbegynt i månedsskifte januar/februar.
Det er også en anbefaling at ressurspersoner i valgkomiteene nasjonalt og regionalt gjennomfører
utdanningen. Kurset er et e-læringskurs som ferdigstilles medio mai.

Sak 18 Status landslagsektor og EPD
GS orienterte om de oppgaver og problemstillinger som har berørt sektoren siden forrige FS
møte, herunder:

- Aktivitetsplaner for de ulike landslagene

- Dialog TVN om overgang til ny struktur

- Arbeidet med å implementere ny struktur har hatt hovedfokus i første kvartal. Prosedyren for
avtaleinngåelse av landslagstrenere i sandvolleyball er fulgt. Denne vil også bli fulgt når trenere på
volleyball skal ansettes.

- Det er utarbeidet standardiserte avtaler for hovedtrenere, øvrige ledere og utøvere. Alle som
har en formell rolle i NVBFs landslagsstruktur skal signere kontrakt med NVBF før aktivitet
igangsettes. Arbeidet med å implementere dette i alle landslagsgrupper er i gang.

- Etter planen vil avtaleinngåelse av regiontrenere i henhold til ny struktur implementeres fra
2018.

- Det arbeides med å bedre den medisinske oppfølgingen av våre landslagsutøvere.

- Ferdigstilling av EPD volleyball og EPD sandvolleyball (etter språkvask og design) ble publisert på
volleyball.no i starten av april.

-Forebyggende arbeid i samarbeid med Antidoping Norge skjer fortløpende i alle
landslagsgruppene. Alle gruppene skal ha hatt besøk minst en gang innen utgangen av 2018.

Sportslig utvalg Sandvolleyball har gjennomført 3 møter i 1. kvartal. Utvalget består av:
Mette Kristin Alstad Østvik
Cindy Treland
Tor Inge Askeland
Jon Grydeland
Kristian Gjerstadberget (GS) deltar i utvalget i kraft av administrativt ansvar for blant annet
ansettelser.

Sportslig utvalg Volleyball består av:
Kristine Fossen Olsen
Ole Martin Kleivenes
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Una Trkulja
Jon Grydeland
Kristian Gjerstadberget (GS) deltar i utvalget i kraft av administrativt ansvar for blant annet
ansettelser.

Sak 19 Norwegian Volleyball Cup
Det er opprettet en egen hjemmeside-www.norwegianvolleycup.no, og her ligger all relevant
informasjon. Arrangementet har fått økonomisk støtte fra Oslo kommune. Det er gjennomført
møte med flere lokale klubber (Koll, Oslo Volley), som kan være aktuelle medarrangører, dette er
ment som en inntektskilde og rekrutteringsarena for klubbene. Det vil også søkes etter frivillige,
og her er erfaringen fra Stavanger-turneringen god å ha. Vi har inngått avtale med Rønningen FHS
og Choice hotell på overnatting. Dette gir oss muligheten til å tilby gode priser på overnatting,
selv om det er ventet mere lokal deltagelse første året. Det jobbes for øvrig kontinuerlig med å
skaffe samarbeidspartnere til arrangementet.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND

PROTOKOLL
Styreperioden 2016-2018

Forbundsstyrets møte nr. 8/2017
19.-20. mai 2027.  Oslo

Tilstede:
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Kristine Fossen Olsen, Bente Siljander, Mette Kristin Alstad

Østvik, Robert Spilmann, Yngvild Larsen Schei, Magnus Rodahl, Ole Lundeby,
David Cox

Forfall: Espen Sørum, Solveig Straume, Sindre Roska (permisjon)
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

SAKSLISTE:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS Orienterer

Beslutningssaker 
Sak 45 Revidering reglement og reguleringer
Sak 46 Sammenslåing Region Sør Vest
Sak 47 Status trenerlisens volleyball og trenerlisens sandvolleyball
Sak 48 Kriterier for antidopingarbeid
Sak 49 Forbundsting 2018

Drøftingsssaker
Sak 8 FS arbeid og arbeidsform - evaluering

Orienteringssaker 
Sak 20 Generalforsamling i NVE
Sak 21 Status sittevolleyball
Sak 22 Regnskap 2016
Sak 23 Status Dommerløftet
Sak 24 Oppdatering etter NIFS ledermøte
Sak 25 Fellesmøte ESF (Eliteserieforeningen)
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Godkjenning
I nnkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent. Merk at FS besluttet at 0-sak 22/2017 ble omgjort til en beslutningssak.

GS Orienterer 
GS orienterte kort om diverse saker under STAB, ORGANISASJON og Samordnet Søknad og
Rapportering. Det er gledelig å registrere at NVBF har en liten økning i medlemstall fra 2015 til
2016, og vi avventer de endelige tallene 31.5.17 når etterregistreringen er ferdig. NVBF har nylig
også mottatt kr. 200.000,- i tilskudd fra NFD, midler som går til ungdomsaktivitet på Norwegian
VolleyCup på Voldsløkka i august 2017.

Beslutningssaker

Sak 45 Revidering reglement og reguleringer
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner de fremlagte reglementene og reguleringene 2017/2018 for:
(1) Reglement for NVBFs senior serier
(2) Administrative reguleringer Eliteserien og 1.divisjon
(3) Administrativ regulering lavere divisjoner
(4) Reglement for NM sandvolleyball senior
(5) Reglement for NM sandvolleyball aldersbestemte klasser
(6) Reglement for NM regionlag sandvolleyball

2. FS gir GS fullmakt til å justere og ferdigstille følgende reglement 2017/18 med tilhørende
administrative reguleringer for:
(1) Reglementene for aldersbestemte mesterskap (NM)
(2) Reglement NM senior
Disse reglementene fremlegges til FS for godkjenning på e-post innen 31.05.17.
FS gir GS fullmakt til godkjenning av øvrige reglement.

3. FS ber GS om å utarbeide et eget kortfattet dispensasjonsreglement med søknadsskjema.
Målet er å gi klubbene forutsigbarhet og forståelse for hva som kan behandles og
eventuelt godkjennes av dispensasjoner. Dette fremlegges FS for godkjenning på e-post
innen 31. mai 2017. Dette innholdet implementeres i gjeldende reglement for sesongen
2017/18.

4. FS ber GS om å informere underliggende ledd om NVBFs håndbøker og hvordan disse tas i
bruk av arrangører for å planlegge og tilrettelegge for gode kvalitetsmessige arrangement
sesongen 2017/18. FS vil understreke viktigheten av at vi som organisasjon i tråd med VPD
«skaper arrangementer som er positive møteplasser or utøvere, støtteapparat og
publikum».

Enstemmig vedtatt
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Sak 46 Sammenslåing Region Sør Vest
GS innledet til saken.

GS ga informasjon om prosessen som har vært i region Agder og Region Rogaland over en tid når
det gjelder en sammenslåing. Regionstinget i Rogaland 3.5.17 og regionstinget i Agder 9.5.17 har
vedtatt forslag om sammenslåing av de to regionene til en region, NVBF Region Sør Vest.

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner sammenslåingen av de to regionene Agder og Rogaland, Den
nye regionen, NVBF Region Sør Vest, vil ha oppstart fra og med 1. september 2017.

2. Forbundsstyret utpeker regionstyrene i NVBF Region Rogaland og NVBF Region Agder til å
være valgkomite. Valgkomiteens mandat er å foreslå en styresammensetning som kan
ivareta ny regions interesser og organisasjonsbehov. Den sammenslåtte Valgkomiteens
skal avgi sin innstilling til valg av medlemmer til styret, samt øvrige valg av tillitsvalgte som
skal foretas på regionstinget, med unntak av valgkomiteens medlemmer.

3. Forbundsstyret gir GS fullmakt til å opprette en arbeidsgruppe som ivaretar og påser at
alle formelle handlinger forbundet med sammenslåingen, herunder også
konkurranseaktiviteten, blir ivaretatt. Arbeidsgruppen har også ansvar for å jobbe frem
tingdokumentene til konstituerende regionting i NVBF Region Sør Vest.

Enstemmig vedtatt

Sak 47 Status trenerlisens volleyball og trenerlisens sandvolleyball
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret tar fremlagt status til orientering. FS gir sin tilslutning til en kartlegging og
direktedialog med trenere nasjonalt og regionalt. FS vil også understreke regionenes
ansvar for tilrettelegging av Trener 1 kurs i et større omfang enn i dag, og her oppfordres
det til at regionene, i samarbeid med nasjonalt ledd, samhandler kursplanleggingen.

2. Det innføres krav til trenerlisens i aldersbestemt sandvolleyball (NM) fra og med sesongen
2018. 12017 må alle trenere som skal til NM ta e-læringskurset og trenerne gis midlertidig
trenerlisens.

3. GS pålegges og gis all myndighet til å sikre tilrettelegging for at det holdes nok trenerkurs i
alle regioner i henhold til de krav som følger trenerløypa.

Enstemmig vedtatt
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Sak 48 Kriterier for antidopingarbeid
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret er opptatt av å understreke budskapet som er fastsatt som
programerklæring i Elitevolleyballens Politiske Dokument 2020-2026 i begge grener: «Ta
utøvernes helse på alvor og ha nulltoleranse for doping».

2. Forbundsstyret gir sin tilslutning til den fremlagte handlingsplanen. FS ber GS utpeke en
antidopingansvarlig som følger opp Rent Særforbund-avtalen og de minstevilkår og
kriterier for antidopingarbeidet som NIF har vedtatt gjeldende for særforbund.

Enstemmig vedtatt

Sak 49 Forbundsting 2018
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. NVBFs Forbundsting 2018 avholdes 1.-3. juni 2018.

2. GS får fullmakt til å fastsette sted på bakgrunn av økonomi og dialog med samarbeids-
partner på hotell.

Enstemmig vedtatt

Drøftingsssaker

Sak 8 FS arbeid og arbeidsform - evaluering
Presidenten innledet til saken.
Et års evaluering av og med styrets representanter. Status og arbeidsform ble drøftet og evaluert.
Styret gjennomførte også en evaluering av GS/administrativ oppfølging av vedtak og prosesser,
samt dokumentasjon og saksbehandling i FS møter.

Orienteringssaker

Sak 20 Generalforsamling i NVE
President innledet i saken.
Generalforsamlingen ble utsatt til neste møte.
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Sak 21 Status sittevolleyball
GS innledet til saken.
Prosjektleder har nylig startet opp i 50% og i oppstartsfasen (to mnd.) har det vært følgende
fokus:

■ Kartlegging/få oversikt over miljøene, klubber og ressurspersoner med eksisterende aktivitet

■ Bestille utstyr iht. tildelte utstyrsmidler

■ Deltagelse dialogmøte Skien, kontakt med klubber i Vestfold/Buskerud

■ Produksjon infomateriell, roll-up

■ Profilering (og tilstedeværelse) av aktiviteten på Beitostølen under «Ridderuken i mars 2017

■ Dialog og vurdere utvidet samarbeid med Helsesportsenteret

■ Møter og dialog med NIFS fagmiljø, andre SF

■ Dialog med sertifisører paravolleyball (NVBF har to nyutdannede i 2016)

■ Aktivitetsplan for 2017, herunder mulig reise til inviterte sittevolleyarrangement:
- Prahaturnering vår 2017 vurdert, ikke tilstrekkelig oppslutning
- Dialog med KSK om Norway Summer Games
- Turnering i København i høst, denne er veldig aktuell og det jobbes med å koordinere
aktuelle deltakere på denne turneringen

■ Klubber som pt. tilbyr sittevolleyball

KFUM Stavanger Sittevolleyball

- KOLL IL sittevolleyball, Oslo

NTNUI Sittevolleyball, Trondheim

Sunnfjord fhs, Sittevolleyball

- BK Tromsø, Sittevolleyball

- Porsgrunn HIL, Sittevolleyball

Sak 22 Regnskap 2016
FS omgjorde denne opprinnelig 0-saken til en beslutningssak.

Ref. FS-sak 35/2017.
Presidenten og GS innledet til saken og orienterte om følgende:

NVBF har hatt flere møter med NIF som en del av dialogen iht. oppfølging av IS-vedtaket i IS-sak
108/nov. 2016, herunder også tema som berører Regnskap 2016:

- GS har hatt flere oppfølgingsmøter med NIFs generalsekretær (tidligere og nåværende) og
økonomisjef
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- GS har hatt møte med forbundets revisor

- President og GS har hatt møte i Bodø 12.05.17 med representant fra IS (Idrettsstyret) og fra
NIFS ADM

- Brev fra NIF av 16. mai 2017

Vedtak: 

1. FS følger Revisor og NIFs tilrådning vedrørende NVBF's fordring til selskapet NVE
AS. Det foretas en tapsavsetning på kr. 4.407.736,96 i regnskapet for 2016.
Tilsvarende foretas det en tapsavsetning på kr. 369.262,83 i regnskapet for 2016,
for utlegg NVBF har gjort for selskapet NVE AS,

2. FS får tilsendt Regnskap 2016 med tilhørende dokumenter og beretning med
signatur og gir sin godkjenning/signatur på e-post. Ved behov gjennomføres et eget
telefonmøte i saken.

Enstemmig vedtatt

Sak 23 Status DommerlØftet
GS innledet til saken
Ref. FS-sak 12/2016 og FS-sak 42/april 2017.

Administrasjonen har utarbeidet en fremdriftsplan som er gjennomgått på eget møte 19. mai
2017 med leder i DRK, Robert I. Spilmann. Denne fremdriftsplanen beskriver innhold og ansvar for
planlegging og gjennomføring av de ulike elementene i Dommerløftet fra mai 2017 til februar
2019 (som anses som sluttdato for Dommerløftet).

Sak 24 Oppdatering etter NIFs ledermøte
GS innledet til saken.

All dokumentasjon om ledermøtet finnes her:
https://www.idrettsforbundet.no/Kalender/nifs-ledermote-2017/

Kort oppsummert var det i hovedsak følgende «store» temaer på dette møtet:

■ Oppfølging av åpenhetsutvalgets anbefalinger

■ Norsk Toppidrett mot 2022

■ Årsregnskap og beretning 2016

■ Kjønnsbalansen i idretten

Saksgrunnlag Åpenhetsdebatten: Prinsipper for åpenhet og innsyn i NIF:
https://www.idrettsforbundet.no/contentassets/6b411253d4aa44b7991b54772be69c33/saksgru
nnlag-om-prinsippene-for-apenhet-og-innsyn-i-nif.pdf
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Sak 25 Fellesmøte ESF

Det ble gjennomført et fellesmøte med FS og ESF (Eliteserieforeningen) fredag 19. mai 2017.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND

PROTOKOLL
Styreperioden 2016-2018

Forbundsstyrets møte nr. 9/2017
15. juni 2017 Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Kristine Fossen Olsen, Mette Kristin Alstad Østvik, Yngvild

Larsen Schei, Magnus Rodahl, Ole Lundeby, Espen Sørum, Solveig Straume,
David Cox

Forfall: Robert Spilmann, Bente Siljander, Sindre Roska (permisjon)
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

SAKSLISTE:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

Beslutningssaker 
Sak 50 Regnskap 2016
Sak 51 Generalforsamling i NVE

Godkjenning
I nnkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.
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Beslutningssaker

Sak 50 Regnskap 2016
GS innledet til saken. Se egen resolusjon som vedlegg til protokollen.

Vedtak:

1. FS følger Revisor og NIFs tilrådning vedrørende NVBF's fordring til selskapet NVE
AS. Det foretas en tapsavsetning på kr. 4.407.736,96 i regnskapet for 2016.
Forbundsstyret har behandlet Norges Volleyballforbunds årsregnskap for 2016,
herunder aktivitetsregnskap og regnskapsberetning. Norges Volleyballforbunds
regnskap godkjennes med underskudd på kr. 4.144.410,-.

Enstemmig vedtatt

Sak 51 Generalforsamling i NVE
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar til orientering innkalling og gjennomføring av
Generalforsamlingen i NVE.

Enstemmig vedtatt
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Resolusjon fra NVBF ref. FS-sak 50/2017 om Regnskap 2016 og om mellomværende NVBF —
Norwegian Volleyball Event AS (NVE) pr. 31.12.2016

Bakgrunn
NVBF lånte ut, i perioden 2013 — 2015, til sammen kr. 1.320.000,- til selskapet, som da het World
Tour Stavanger AS. Planen var at dette skulle nedbetales fortløpende. Den økonomiske
situasjonen i WTS medførte imidlertid til at ingen nedbetaling ble gjennomført. Likviditeten i
NVBF var i perioden god, slik at lånet ikke påvirket den daglige drift.

Etter arrangementet i 2016, maktet ikke WTS å få gjort opp alle fakturaer. NVBF fortsatte å skyte
inn penger, slik at gjeld i WTS kunne gjøres opp. Det viste seg imidlertid at gjelden på dette
tidspunkt var så stor, at likviditeten i NVBF ikke ville strekke til for å få alt oppgjort. NVBF valgte
en kurs, og ønsket at alle forpliktelser til eksterne leverandører skulle gjøres opp, for å unngå
konkurs i selskapet. Det ble gjennomført drøftinger med NIF og søkt om tilgang til en kassakreditt
innenfor idrettens konsernkontosystem. NIF aksepterte dette, forutsatt to forhold.
Gjennomføring av ekstraordinært ting, og at organisasjonen ga sin støtte til dette, og behandling i
Idrettsstyret.
Det ble kalt inn til ekstraordinært ting i NVBF i september 2016. På tidspunktet for
ekstraordinært ting hadde NVBF lånt ut 2.100.000,- til WTS AS, og det var en gjeld på ytterligere
2.600.000,- til eksterne leverandører. Maksimal kassakreditt som kunne oppnås var 2.600.000,-
som harmoniserte med behovet. Ekstraordinært ting vedtok gjennomføring av den skisserte
planen. Idrettsstyret vedtok positivt, og NVBF tilførte midler, slik at alle forpliktelser kunne gjøres
opp. Status ved årsskiftet 31.12.16 var da:

• Lån til WTSTVG AS bokført hovedbok 1510 med til sammen kr. 4.407.737,-.
• Fakturert utlegg for WTSTVG AS bokført kunde 10727 med til sammen kr. 369.263,-.

Til sammen er mellomværendet at NVBF har krav til NVE på kr. 4.777.000,-.

Forbundsstyrets behandling
Da forbundsstyret behandlet regnskapet for 2016 i april, vurderte en kravet til NVE som usikkert i
den betydning at det vil ta tid før egenkapitalen til NVE er på plass igjen. Med dette som
utgangspunkt ble aksjeverdien i NVE nedskrevet fra 200.000,- til 0,-. En vurderte det som mulig
for NVE å betjene lånet ovenfor NVBF innenfor en horisont på 4-5 år. Det ble derfor ikke foretatt
avsetning for ev. framtidige tap på dette tidspunktet.
Revisor ønsket å diskutere denne vurderingen som av revisor ble oppfattet som svært usikker.
Saken ble også grundig diskutert med NIF.
Forbundsstyrets konklusjon ble så, etter en ny vurdering på møtet 19.-20. mai 2017, at det
foretas en regnskapsmessig avsetning for hele fordringen mot NVE kr. 4.777.000,-. Samlet
avsetning for tap er da 4.977.000,- da det var bokført 200.000,- fra før av knyttet til andre
fordringer.
Kravet til NVE står i regnskapet hos NVBF, men det er en tilsvarende sum avsatt til framtidig tap.
Regnskapsmessig konsekvens av dette ble at istedenfor å avgi et regnskap med overskudd på
632.590,-, blir det avgitt et regnskap for 2016 med et underskudd på kr 4.144.410,-

For ytterligere informasjon eller kommentarer fra Organisasjonen (Regioner og Klubber) eller
Presse/media vennligst kontakt:
- Organisasjonen: Generalsekretær Kristian Gjerstadberget 959 70 197

Presse/media: President Eirik Sørdahl 915 15 130
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND

PROTOKOLL
Styreperioden 2016-2018

Forbundsstyrets møte nr. 10/2017
15.- 16. september 2017 Stavanger

Tilstede:
Forbundsstyret:

Forfall:

Administrasjonen:

Eirik Sørdahl, Kristine Fossen Olsen, Mette Kristin Alstad Østvik, Ole
Lundeby, Bente Siljander, Beate Sødal
Robert Spilmann, Yngvild Larsen Schei, Magnus Rodahl, Solveig Straume,
Espen Sørum, David Cox, Sindre Roska (permisjon)
Kristian Gjerstadberget og Iver Horrem

SAKSLISTE:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

Drøftingssaker 
Sak 9 Strategi Sandvolleyball

Beslutningssaker 
Sak 52 Økonomisk status og prognose
Sak 53 Dommerløftet
Sak 54 Prosjekt IT/verktøy
Sak 55 Møteplan 2017/2018

Orienteringssaker 
Sak 26
Sak 27
Sak 28
Sak 29

Status årsplan og organisasjon
Norwegian Volley Cup 2017
Status markedsarbeid
Organisasjonsutvikling
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Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.
FS godkjente Iver Horrems deltakelse med talerett under FS møtet.

Drøftingssaker

Sak 9 Strategi Sandvolleyball
GS innledet til saken og gikk gjennom et eget notat. Sentrale deler i drøftingen var en
gjennomgang av følgende områder og tematikk:

• Kort historikk og gjennomgang av NVBFs mandat for å forvalte og utvikle grener
sandvolleyball.

• Klubb og/eller medlemstilknytning. I organisasjonen som helhet oppleves det svakt eierskap
til sandvolleyball (klubbstruktur) både på regionalt nivå og på klubbnivå.

• NVBF vurderer, i likhet med fire andre SF (invitert til deltakelse i forprosjektgruppe), å søke
NIF om å bli en pilot i et prøveprosjekt der det åpnes for direktemedlemsskap. Saken skal
behandles av Idrettsstyret i oktober.

• Lokalt og regionalt nivå. Den aktivitet som skapes er i stor grad påvirket av anleggstilgang
samt geografisk beliggenhet (vær) Det eksisterer noen regionale «serieturneringer» men de er
få og det er varierende i hvilken grad det er klubb/regional involvering. Mye av aktiviteten
som skapes er initiert av enkeltpersoner/grupper uten nødvendigvis forankring og
støtte/oppfølging fra klubb eller regionalt ledd.

• Nasjonalt nivå. Dagens struktur for aktiviteten på øverste nasjonale nivå ble drøftet. Er det
behov for endringer, ny struktur? Som en del av denne drøftingen ble det også orientert om
NIF's utvikling av et nytt konsept i Idretts-Norge kalt NM-uka. GS sin foreløpige vurdering er
at dette er noe NVBF bør vurdere å være en del av, spesielt med tanke på å bli en del av et
arrangement som kan gi bra TV eksponering og forhåpentligvis en del av et arrangement med
stor bredde (mangfold av idretter) og kvalitet

• Elite/Landslag/EPD sandvolleyball (NVBFs langsiktige sandvolleyballstrategi). Gode resultater i
prosjektet «Talenter mot toppen». Ellers mange konkurranser og vi deltar med svært mange
lag i Internasjonal aktivitet i løpet av sommeren. FIVB og CEV har et tidkrevende
påmeldingssytem som krever tett oppfølging rent administrativt.

• Innspill og føringer fra FS til ADM i denne drøftingssaken:

Det er flere sentrale problemstillinger som her er løftet, men de fem mest sentrale
utfordringene er:

Generelt manglende klubbstruktur (Få klubber der Sandvolleyball er «egen gren» enten alene
eller i tillegg til Volleyball)

Tilgang på ressurspersoner i eksisterende Volleyballklubber sommertid (Gjør det utfordrende
å tilby organisert Sandvolleyballsatsing)
Uoversiktlig og utfordrende anleggssituasjon. (Svært mange anlegg er nærmiljøanlegg som
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ikke tillater organisert (lukket) trening.

Kulturelt er sandvolleyball en sport/aktivitet der utøverne i stor grad ønsker å «styre» sin

egen aktivitet og mange ser ikke behov for å tilhøre organisert/strukturert aktivitet.
Aktivitetsoversikten (turneringer/samlinger/informasjonsflyten generelt, er ufullstendig pga
ovenstående forhold.

FS ber GS om å nedsette et utvalg som utreder ovennevnte, og eventuelt øvrige, sentrale
problemstillinger. Utvalget bør bestå av Sportssjef, klubbrepresentanter, utøvere, og
eventuelt andre ressurspersoner GS ser kan bidra. Utvalget bes om å levere sine funn og
strategiske innspill til FS innen utgangen av året.

• Øvrige Innspill og føringer fra FS til ADM i denne drøftingssaken:

• Forbundsstyret ser på NM-uka som en god mulighet for NVBF til å kunne profilere
sandvolleyball i 2018 og 2019. FS ber GS om å ta del i prosessen videre med NIF og de
øvrige SF som inngår i dette prosjektet, og slik sett lyses ikke NM i sandvolleyball ut til
klubber eller promotor.

• Forbundsstyret ser det som ønskelig å prøve ut modellen for direkte medlemskap og ber
GS gå videre med denne saken.

Beslutningssaker

Sak 52 økonomisk status og prognose
GS innledet til saken.
Regnskapet pr. 30.06.2017 viser et positivt resultat på 1'055 727,- mot budsjett på 919 000,-
Prognose viser at NVBF styrer mot oppnådd budsjettmål på ca 1'500 000,-
I tillegg til en gjennomgang av utsendte økonomidokumenter, presenterte GS det tilbud NVBF har
fått fra Dataproject på leveranse av E-scoresheet med tilhørende landingsside, datavolley media,
service og support. GS foreslår/innstiller på å gå i gang med prosjektet for samtlige Mizunoligalag
innen seriestart 2017. Det er knapt med tid men prosjektet vil prioriteres. NVBF vil stå for
kostnader knyttet til landingside, service og support, mens klubbene dekker egen lisens og lokal
support og opplæring. FS stiller seg bak denne innstilling, men presiserer at det er ønskelig med
oppstart/innføring også for 1.div i sesongen 18/19.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar fremlagt regnskapsrapport pr. 30.06.17 og prognose 2017 til
orientering.

2. Forbundsstyret er positiv til det fremlagte tilbudet for Mizunoligaen for e-scoresheet,
prisen vi er tilbudt for dette, og ber GS iverksette tiltaket i tråd med fremlagt
delingsmodell.

Enstemmig vedtatt
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Sak 53 Dommerløftet
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar status på dommerløfet til orientering og ber Administrasjonen og
DRK jobbe videre med de planene som er lagt for dette arbeidet, herunder
implementeringen av dommerlisens vedtatt av FS. FS vil også legge til, og spesifikt
understreke, viktigheten av å ha dommerveiledere til stede på ungdomsturneringer som
et ledd i dommerløftet.

Enstemmig vedtatt

Sak 54 Prosjekt IT/verktøy
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret er positive til det igangsatte arbeidet og ser frem til å få på plass gode
systemer som effektiviserer og gir økt kvalitet og større forutsigbarhet for både klubber
og organisasjon. FS ser det som viktig å avsette ressurser til dette kartleggingsarbeidet
innenfor vedtatt budsjett, og ber GS om å finne rom for en slik disponering ut året.

2. FS ber GS om å komme med en rapport på status for arbeidet til FS-møtet ved utgangen
av året.

Enstemmig vedtatt

Sak 55

Vedtak:

Møteplan 2017/2018

1. Forbundsstyret ber GS om å utrede muligheten for å kunne benytte hele ukedager,
fortrinnsvis fredager tilknyttet de helger som er satt opp i møteplanen, til gjennomføring
av møtene våren 2018. FS ønsker også å sette av første fredag i NM helgen i Oslo til
møte.

Enstemmig vedtatt

Orienteringssaker
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Sak 26 Status årsplan, aktivitet og organisasjon
GS innledet til saken.

I orienteringen gitt av GS var følgende tematikk tatt med:

• Tre regioner har en periode vært uten ansatt konsulent. NVBF har forsøkt, etter kapasitet, å
ivareta klubbene i disse regionene så godt som mulig. Utlysning av vakant stilling i Nord 40%
er gjort i uke 36. Nye personer er på plass i deltidsstillinger i Sogn og Fjordane og Møre og
Romsdal.

• Stabssamling er gjennomført med alle 27.-29. august 2017 med hovedtema Organisasjon,
samhandling, felles prosjekter, klubbutvikling og Teen volley.

• Ny medarbeider er godt i gang med sittevolleyballprosjektet og det er en engasjement i flere
klubbmiljøer og i enkelte regioner for å starte opp dette aktivitettilbudet. Det er en åpen
samling i Langesund fra 29.sep til 1.okt. Svært gledelig er det 25 påmeldte.

• 9 nye klubber har blitt tatt opp som medlemmer i NVBF til nå i 2017. NVBF øker på
medlemstall i Idrettsregistreringen for barn og unge i 2016.

• Klubbutvikling har i høst skutt fart og en av våre tre veiledere har booket ca. 15 klubber og
skal ut «på veien» i uke 37, 40, 42 og 46 i Trøndelag, Rogaland og Agder og Møre og Romsdal.
NVBF ble tatt frem på NIFs klubbutviklingsdag for alle SF, og NVBFs modell for klubbutvikling
ble fremhevet som en god modell for dette viktige arbeidet.

• På trenersiden har NVBF fått godkjent Trener Ill i Trenerløypa av NIF, og NVBF fikk ros for å ha
ledet dette arbeidet sammen med NIF og andre særforbund. Vi har nylig hatt kurs for
kurslærere, og 12 personer har startet på det nye Trener Ill kurset nå i september.

• Teen Volley prosjektet er i oppstarten og her har jobber regionene med å få på plass lokale
arrangører av dette tilbudet. Noe konseptuelt arbeid gjenstår.

• Evaluering av landslagssesongen i begge grener er i en prosess i høst. Det er gjennomført
møte med Olymiatoppen om prosjektet morgendagens olympiere. Utlysning av
landslagstrenere for kvinner og menn er publisert og her vil det være et arbeid for å få dette
på plass, som en del av implementeringen i ny struktur. CEV har nylig vedtatt ny struktur på
EM kvalifisering 2019. Dette vil kreve ressurser og minimum 6 kamper/arrangement i Norge,
da strukturen innebærer hjemme/bortekamp for lagene trukket i en pulje, fremfor puljespill
et sted. FS ønsker en statusrapport fra Sportslig sektor på neste FS møte. Utvikling, plusser og
minuser og retning — fra mini til landslag, begge grener.

• Når det gjelder organisasjonsutvikling er det gjennomført et arbeidsmøte med Region Agder
og Rogaland i forbindelse med sammenslåingen av disse to regionene. Det er enighet om at ny
region (Sør Vest) vil ha oppstart 1.1.2018. Konstituerende regionting vil skje 9. desember
2017.

• Det nærmer seg seriestart 2017/2018 og mange små og store oppgaver skal på plass. Det
jobbes også med å ha en god kommunikasjon og foutsigbarhet ut til pressen fra Mizunoligan
for kommende sesong. Her er innledet dialog med både klubbene og med Norsk Topp
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Volleyball.
FS ble også orientert om status i 1. divisjon der situasjonen er at flere lag har trukket seg. (pr.
nå består serien av 10 lag for kvinner og 14 lag for menn). FS ble, fra AKU, bedt om råd i
forhold til de påvirkninger trekking av lag på dette tidspunkt medfører, og hvorvidt man da
heller må ty til dispensasjoner i særskilte tilfeller. Råd ble gitt, og det samsvarer med den
innstilling AKU hadde.

FS ble orientert om ny sertifiseringsordning for Rent Særforbund fra Antidoping Norge
(ADNO). NVBF har tidligere inngått avtale (2012) om å være Rent Særforbund. NVBF vil følge
om den prosessen som er fremlagt av ADNO. FS foretok en beslutning på denne saken for å
etterkomme ADNOs forutsetninger for Rent Særforbund:

Vedtak: 

1. NVBF har fra tidligere (22.11.12) inngått avtale om Rent Særforbund med ADNO. I tråd
med ADNOs nye sertifiseringsordning og kriterier for Rent Særforbund, vedtar FS med
dette på ny å være Rent Særforbund.

Enstemmig vedtatt

Sak 27 Norwegian Volley Cup 2017
GS innledet til saken.

Ca. 100 lag deltok i løpet av torsdag til søndag på Voldsløkka under Norwegian Volley Cup 2017.
Det ble spilt på 20 baner og tilbakemeldingene fra både deltagere og samarbeidspartnere er
svært positive. Arrangementet gikk med overskudd og gode opplevelser og hyggelige
tilbakemeldinger fra deltagerne gjør at vi allerede nå kan oppsummere at Norwegian Volley Cup
er et arrangement som har kommet for å bli. NVBF takker alle deltagende lag og klubber og vi tar
med oss nyttige erfaringer fra 2017 arrangementet, og vi vil se på forbedringer og utvidelser for
2018. NVBF og NVC ser frem til å få til et enda større arrangement neste år, at vi når målet om å
skape volleyballens Norway Cup med aktivitet på 100 baner. Vår forventning er at dette er noe vi i
fellesskap snakker positivt om og skaper oppslutning om hos barn og unge i våre klubber.

Sak 28 Status markedsarbeid
Presidenten innledet til saken.

Presentasjon: Iver Horrem presenterte hovedtrekkene i markedsarbeidet og om sitt engasjement
(fokus og prioriteringer), frem til i dag, samt litt om mål og muligheter for de neste tre årene.

To nye avtaler er nylig signert:

• NVBF har inngått nye samarbeidsavtaler med Norwegian som gir fordelaktige billettpriser.
• Det er inngått en treårsavtale med et selskap som blant annet er en landsdekkende

leverandør av Omega-3 produktet Calanus. Dette er en avtale som bygger videre på den
ernæringprofilen NVBF har startet på, og føyer seg inn rekken med avtaler med selskaper som
TINE og Lerøy.
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FS tar presentasjonen til orientering

Sak 29 Organisasjonsutvikling
GS innledet til saken.

Denne saken omhandler mandatet gitt av forbundstinget 2016 om utvikling og modernisering av
organisasjonen. Det er startet et kartleggingsarbeid, og NVBF vil i løpet av høsten gjennomføre
dialogmøter med både regioner og klubber for å skape engasjement, forankring og dialog rundt
dette arbeidet. NVBF planlegger også å sende ut en spørreundersøkelse på utøvernivå, Målet
med denne prosessen er å få et bredt utvalg av innspill, tilbakemeldinger og grunnlag før saken
fremlegges på Forbundstinget 2018.
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Godkjenning
I nnkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent med følgende endring: 0-sak 34 ble omgjort til Beslutningssak

GS Orienterer
GS orienterte kort om følgende:

• Informasjon om staben. I løpet av høsten har det kommet ny person i NVBF Region Sogn og
Fjordane, Daniel Rød som jobber i 40% stilling. I NVBF Region Nord har Eivind Rudaa nylig
startet i 40 % stilling.

• NVBF har inngått avtale med ny webleverandør, Cloudnames. Det blir også en mobil løsning og
NVBF jobber nå med selve kravspekken inkludert forbundets digitale webstrategi. Vi er nå i
overgangen fra gamle til nye nettsider og planen er å lansere nye sider i overgangen
februar/mars 2018.

• NVBFs Kvalitet og Verdi rapport er levert til NIF. Dette er forbundets hovedrapport på
utviklingsarbeidet, kurs og kompetanse fra NVBFs organisasjonsledd (forbund, region og klubb)

• Fra 1. januar 2018 blir det ny region når NVBF Agder og NVBF Rogaland slår seg sammen. Den
nye regionen vil hete NVBF Region Sydvest. Nytt styret velges på det konstituerende tinget 9.
desember 2017.

• NVBF er ett av 15 særforbund som har blitt godkjent som RENT SÆRFORBUND etter de nye
kriteriene vedtatt av NIF og ADNO. Dette vil bli markert/lansert ved en passende anledning
etter avtale med ADNO (Antidoping Norge).

Beslutningssaker

Sak 56 Økonomisk status og prognose
GS innledet til saken. Prognose for regnskapet 2017 til NVBF viser overskudd med kr. 1.335.000,-.

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner fremlagt regnskap pr. 30.09.17. og tar prognose til
etterretning.

Enstemmig vedtatt
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Sak 57 Foreløpig budsjett 2018
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret tar det fremlagt budsjettutkastet med et overskudd på 1.500.000,- til
etterretning.

Enstemmig vedtatt

Sak 58 Retningslinjer for utmerkelser og gaver
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret ønsker et dokument, der alle NVBF's gaver og utmerkelser, inkludert
kriterier, er samlet. Det fremlagte forslaget til justeringer i utmerkelser for
landslagsutøvere i volleyball tas med i dette dokumentet.

2. Forbundsstyret ønsker at NVBF skal fremstå som et raust forbund, og at det
minimum en gang i året (siste kvartal) skal behandles forslag og tildelinger av gaver
og utmerkelser.

3. GS bes om å ferdigstille det samlede dokumentet og Presidentskapet (PS) gis
fullmakt til å fastsette og vedta kriterier.
PS vurderer videre om foreslåtte kåringer/påskjønnelser som gjelder eliteserien
(foreløpig i regi av NTV) skal inn i dokumentet og gjelde som offisielle utmerkelser i
regi av NVBF.

Enstemmig vedtatt

Drøftingssaker

Sak 10 Status VPD haiveis rapport
GS innledet til saken og gikk gjennom den fremlagte rapporten. I denne orienteringen tar
Administrasjonen utgangspunkt i hovedmål og programerklæringer.

Sak 11 Forvaltningskontroll
GS innledet til saken. Forvaltningskontroll er et tema som berører NVBF som organisasjon og som
SF er NVBF underlagt en forholdsvis stor mengde kontrollmekanismer. Det er ulike formål med
slike tiltak og krav der man kan gjøre funn, merknader og avvik. Styret ser behovet for å følge opp
tettere på dette området og ber GS om å sette saken «revisjon av forvaltningskontroll» årlig opp
på agendaen for FS. Videre bes GS følge opp saken i tråd med de drøftingspunktene som
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fremkom.

Orienteringssaker

Sak 30 Organisasjonsområdet
GS innledet til saken. Ref. VPD 2016-2020 «Medlemskap og organisasjon» står det at forbundet
skal utrede en revidert organisasjonsstrukturen for norsk volleyball med fokus på:
• Effektivitet
• Samhandling
• Felles regionale løsninger
• Forutsigbarhet
• Kvalitet

I september og oktober 2017 har det blitt gjennomført totalt 19 møter rundt omkring i landet, 11
møter med volleyballklubber og 8 møter med regionstyrer. 2 fastlagte klubbmøter har blitt avlyst
pga manglende påmelding. I tillegg har det vært gjennomført møter med 7 særforbund og et
møte med Særforbundenes Fellesforbund (SFF). Klubb- og regionrepresentanter har gitt sine
innspill, tilbakemeldinger og hatt diskusjoner med utgangspunkt i dagens organisasjon.

Det ble gjennomført en spørring i FS på de samme spørsmålene som har blitt tatt opp i klubb- og
regionsmøter.

Sak 31 Klubbutvikling
GS innledet til saken. Det er gjennomført 3 klubbutviklingsuker i to regioner denne høsten. NVBFs
klubbveileder har vært på besøk i henholdsvis Trøndelag og Rogaland. Klubbesøkene i Trøndelag
kom som et resultat av innsalget som ble gjort av veilederen og regionen på ledermøtet i april.
Evaluering fra startmøtene viser at klubbene er fornøyd med gjennomføring av det første møtet.
Områdene som flest planlegger å utvikle videre er; utdanning av flere trenere, rekruttering av
flere spillere og frivillige, samt intern kommunikasjon i klubben. Klubbene som deltok i høst vil
alle bli tilbudt et oppfølgingsmøte våren 2018. Det er behov for flere veiledere som kan
gjennomføre klubbutviklingsprosesser og NVBF har sett behovet for et eget klubbveilederkurs,
men det har vist seg krevende å få tak i kandidater.
GS bes om å følge opp saken i tråd med de innspill FS ga under orienteringen, blant annet bør det
vurderes en todeling av klubbutviklingsperspektivet der man tar med seg både merkantil
klubbdrift samt det rent volleyballfaglige for å gi klubbene sportslig «påfyll.

Sak 32 VolleyUka 2018
GS innledet til saken. Billettsalget for Cupfinalene er lagt ut på Ticketmaster og NVBF lager en
egen informasjonsside på web. om VolleyUka 2018:
• Bedriftsturnering — onsdag
• Turnering for folkehøyskoler -torsdag
• NM Regionlag — fredag-søndag —Jentefinale KI 13:00, Guttefinale KI 14:15
• Forbundstyremøte — fredag
• Instruktørkurs (DRK) - Workshop (NTV) (Begge under utredning)
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• Cupfinale kvinner og menn — lørdag- Finale kvinner kl 13:30, Finale menn KI 16:30
• Kjendiskamp mellom de to cupfinalene

Sak 33 Status implementering av ny landslagsstruktur
GS innledet til saken. Status på ny struktur er i korte trekk følgende:

• Sportslig utvalg i volleyball og sandvolleyball er etablert med god kjønnsbalanse. Utvalgene
har i 2017 i hovedsak brukt tiden i de ulike ansettelsesprosessene. Høstmøtene var fysiske
møter der også evaluering og prioriteringer i EPD var på agendaen.

• Standardiserte oppdragsavtaler og arbeidsinstrukser hovedtrenere og øvrig støtteapparat er
utarbeidet.

• Standardisert utøverkontrakt er utarbeidet.
• Grunnleggende uttakskriterier er vedtatt av FS
• Deler av implementeringen sluttføres i 2018.

FS opplever at dette arbeidet har kommet godt i gang, og at det nå fremstår mer helhetlig og i
tråd med de ønsker FS har vedtatt. Det er fortsatt områder FS ønsker implementert som faste
standarder i våre landslag og i struktur, herunder;

Tilstrebe årlig gjennomgang med alle landslagsutøverne og Olympiatoppen mht ernæring
Tilstrebe årlig gjennomgang med alle landslagsutøverne og ADNO
Krav til gjennomført E-læring på regler for alle landslagsutøverne
Krav til trenerkompetanse også på hjelpetrenerne til landslagstrenerne
At det innføres en struktur for ungdoms- og juniorlandslagene der det settes av 2 timer til
skolearbeid daglig
At samlingene for ungdoms- og juniorlandslagene gjennomføres på en måte som i minst mulig
grad utfordrer fraværsgrensene i den videregående skolen

Sak 34 Sandvolleyball direktemedlemskap

Omgjort til Beslutningssak med vedtak.

GS innledet til saken. Volleyballforbundet har vært ett av 5 særforbund som har søkt NIF om å
delta i prosjektet «Direkte medlemskap». Vår søknad «Fra dialog til tilknytning» beskriver
utfordringer, mål og fremdriftsplan for prosjektet. NVBF ønsker å utvide denne søknaden til også
å gjelde prøveprosjektet «Enklere idrettslag» og FS ber GS om å søke NIF om deltakelse i begge
prosjektene samlet.

Vedtak: 

1. FS ber GS om å søke NIF om deltakelse i begge prosjektene samlet.

Enstemmig vedtatt
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Sak 35 Status dommerøftet
GS innledet til saken. DRK har hatt oppfølging av Dommerløftet som sak på sitt møte 21.
november 2017. Arbeidet med nytt innhold i dommerkursene er forsinket. FS ber DRK om å
presentere en revidert tidsplan for Dommerløftet. Administrasjonen og DRK bes om å drøfte,
forankre og presentere denne innen/til FS møtet uke 2, 2018. Planen bør ha som mål for
ferdigstilling tidlig i 2018. Del 1 uke 8 og del 2 uke 16, 2018 (tentativ tidsplan) Planen skal
godkjennes av FS. Det vil bli innkalt til eget instruktørkurs i forbindelse med Volley-Uka 2018 og
det vil bli avholdt dommerkurs sandvolleyball i 2018.

Sak 36 NM uka
GS innledet til saken. NM-uka er et samarbeid mellom NIF, Norsk Tipping og NRK. Basert på SM
veckan i Sverige hvor mange særforbund samler sine NM arrangement på et sted. Planen er at
dette gjennomføres i uke 33, i Stavanger. Det er bekreftet at 20-30 særforbund er interessert og
NVBF er et av de særforbundene. Alle særforbundene er ansvarlige for utgifter knyttet til eget
arrangement. FS ber GS om fortsatt utredning av saken, og at FS presenteres budsjett og endelige
rammer (sted, tidsperspektiv, tv dekning mm) før saken vedtas endelig. GS bes også om å utrede
muligheten for å arrangere dommerkurs Sandvolleyball samtidig som NM uka.
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Godkjenning
I nnkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Det ble foreslått satt inn noen ekstra saker til behandling/beslutning, og sak 64 ble foreslått å
behandles som to saker, og ikke en. Etter kort drøfting ble følgende agenda godkjent av FS.

Beslutningssaker 
Sak 59 Økonomisk status og prognose
Sak 60 Møteplan
Sak 61 Hederstegn
Sak 62 Revidert plan Dommerløftet
Sak 63 NM-uka 2018
Sak 64 Sandvolleyball aktivitetsskapning.
Sak 65 Anleggsutvikling
Sak 66 NIFS modernisering og gjenreisning av tillit og omdømme
Sak 67 Endret modell sluttspill Mizunoligaen 2018
Sak 68 Kurs og utdanningsplan i NVBF

GS Orienterer
GS orienterte kort om følgende:

• Informasjon om staben. Bente S. Hermansen er ansatt i 60% stilling som økonomiansvarlig fra
1. januar 2018. Ny sportssjef er pt. ikke ansatt men det jobbes med en løsning. FS ble
presentert for en ny modell som vurderes prøvd ut som en midlertidig løsning for å ivareta
området Sport og grenene Volleyball og Sandvolleyball på en best mulig måte.

• Orientering om og gjennomgang av forbundets ulike utvalg, mandater og instrukser som er
gjeldende for denne tingperioden. Her vil det på sikt bli en revidering og modernisering.

• EM kval. Blir i Østfold 18.-25. august. Fylkeskommunen har gitt støtte til arrangementet.
• Informasjon om VOLLEY UKAs program

Beslutningssaker

Sak 59 økonomisk status og prognose
GS innledet til saken sammen med Bente S. Hermansen.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret tar informasjon vedr. NVBF og NVE AS sitt regnskap til orientering.

Enstemmig vedtatt
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Sak 60 Møteplan
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret vedtar den fremlagte møteplanen for FS frem til forbundstinget 2018.

Enstemmig vedtatt

Sak 61 Hederstegn
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret tildeler NVBFs hederstegn i gull til de nominerte kandidatene.

Enstemmig vedtatt

Sak 62 Revidert plan Dommerløftet
GS innledet kort til saken og ba leder i DRK og FS medlem Robert Spilmann om å utdype
innledning, prosess og status for Dommerløftet.

FS takket for orientering og utdyping og følgende områder ble drøftet som viktige elementer i det
videre arbeidet med Dommerløftet og generelt om dommerstanden og DRK som ressursgruppe i
NVBF.
Det er viktig at planens fremdrift nå følges. DRK og GS bes om å i felleskap å overvåke dette.
Elementer i planen som eks hvor lenge man beholder dommergrad må avklares. Antallet
dommere i Eliteserien ble kort drøftet.
Videre ønsker FS informasjon/presentasjon (til et senere møte) om hvilke kriterier som følges for
oppnevninger, samt hvilke roller og oppdrag det oppnevnes til. Tilsvarende gjelder observatører,
dommere i Sandvolleyball og den nye grenen Snow volleyball.
Avslutningsvis drøftet FS blant annet kriterier knyttet til Fysisk form for dommerne. CEV har
etablerte kriterier, og FS ønsket å fremme et ekstra vedtak i møtet, i tråd med disse.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte reviderte planen for Dommerløftet.
2. Forbundsstyret ønsker at det innføres fysisk test for dommerne i forbundsseriene i

begge grener, før neste sesong. (Volleyball sesong 18/19 — Sandvolleyball sesong
19) DRK bes om å utarbeide retningslinjer for dette.

Enstemmig vedtatt
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Sak 63 NM-uka 2018
GS innledet til saken.

FS drøftet og hadde følgende innspill i saken.
NVBF må fortsatt planlegge for å kunne gjennomføre et godt arrangement i NM uka i 2018. Det er
fortsatt viktig at planleggingen, og utredning av forskjellige alternativer, ivaretar kontroll på
inntekter/kostnader og øvrig ressursbehov. Det ønskes primært å få lagt arrangementet til en
attraktiv strand i området da dette ansees som minst belastende mtp bygg/rigg/kostnader. Det
virker imidlertid vanskelig å få tillatelse på Sola, men det er andre aktuelle plasser/strender. En
rigg i sentrum ansees ikke som et aktuelt valg da vi kjenner kostnadsrammer og krav knyttet til
dette.

Vedtak: 

1. Vedtak knyttet til deltagelse på NM Uka utsettes, dette pga av forsinkelser i
prosessen fra NIF, Norsk Tipping og NRK. Det er viktig med en god oversikt over
inntekts og kostnadsbildet på arrangementet, og det er ikke mulig på nåværende
tidspunkt.

Enstemmig vedtatt

Sak 64 Sandvolleyball aktivitetsskapning
Presidenten innledet til saken.
Det oppleves at et slikt initiativ, et slikt møte for å drøfte og løfte grenen sandvolleyball og de
organisasjonsforhold som utfordrer/hindrer den utvikling og utbredelse vi ønsker, kan sees i
sammenheng/kobles med den brede organisasjonsdebatten som pågår, med en evaluering og
innstilling til endringer før Tinget i 2018. Et slikt dialogmøte bør derfor ha to saker på agendaen.
Aktivitetsutvikling (med tilhørende forslag til plan/involvering og terminoppsett) Sandvolleyball
2019 og videre, og organisasjonsendring.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret ønsker et dialogmøte der regionstyrelederne inviteres. Saker til
drøfting er:
Strategi, struktur og aktivitetsskapende tiltak for regional sandvolleyballaktivitet
2019 og 2020 settes.
Organisasjonsutvikling. FS innstilling for organisasjonsendringer Tinget 2018.

GS bes om å invitere til dette dialogmøtet

Enstemmig vedtatt
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Sak 65 Anleggsutvikling
Presidenten innledet til saken.
Anleggsutvikling er et viktig område for NVBF, og da saken nå behandles ønskes det drøftet for
begge grener. Det er allikevel slik at vi på kort sikt har et langt større behov for virkelig å utrede
og vurdere hvordan vi kan få bygget flere innendørsanlegg for Sandvolleyball. Det å etablere et
anleggsutvalg vil derfor ha som første prioritet å kartlegge mulighetsbildet for «sandhaller». Det
bør være andre SF som har et liknende behov. Videre er det mange andre nytteområder for en
sandhall enn «kun» idrett. For å få fortgang og virkelig trykk på denne utviklingen må GS vurdere
om det kreves å sette av en prosentandel av en stilling i kommende budsjett, i tillegg til
etableringen av anleggsutvalg.

Vedtak:

1. Forbundsstyret ser behovet for å oppnevne et anleggsutvalg som gis i mandat å
jobbe videre med anleggsstrategi for flere innendørs sandvolleyballanlegg, samt
ivareta Forbundets anleggsstrategi totalt. GS bes om å sende ut et brev til regioner
og klubber for å be om forslag til kandidater til et slikt utvalg.

Enstemmig vedtatt

Sak 66 NIFs modernisering og gjenreisning av tillit og omdømme
GS og Presidenten innledet til saken.

Moderniseringsprosessen i NIF oppleves av FS som god og konstruktiv, og det er svært positivt at
ny GS i NIF leder an i dette arbeidet.
Saken om tillit og omdømme ble drøftet og saken belyst fra flere sider. Ingen involvert i Norsk
idrett syns det har vært et enkelt år å være tillitsvalgt eller ansatt. Medietrykket har vært enormt,
og det virker vanskelig å få en endring uten at det tas grep. NVBF er med øvrige SF og alle
Idrettskretser invitert til et informasjonsmøte på Gardermoen den 24 Januar. I dette møtet vil det
antakelig fremmes krav om omgjøring av vårens ledermøte i NIF, til et ekstraordinært ting. FS
stiller seg bak Presidentens ønske om å ta ordet under dette møtet for å formidle en felles
opplevelse av hva FS mener er det rette å gjøre for Idrettsstyret og NIF.

Vedtak:

1. Forbundsstyret er positive til moderniseringsprosessen NIF/IK gjennomgår da vi
ønsker vårt overordnede ledd organisert på en hensiktsmessig og god måte. Som
SF opplever vi å ha en god dialog med NIF og vi er opptatt av hvordan vi i fellesskap
skal fremstå som en moderne organisasjon som samhandler rundt gode verdier for
å skape klubbutvikling og et bra aktivitetstilbud i våre to idrettsgrener volleyball og
sandvolleyball.

2. Forbundsstyret har behandlet saken gjenreising av tillit/omdømme til NIF og et
eventuelt krav om ekstraordinært idrettsting våren 2018. ldrettstyret inviterer alle SF
og ldrettskretser til et informasjonsmøte 24 Januar. FS ber Presidenten om å
presentere/tale til dette møtet, FS samlede og enstemmige holdning om hva som bør
gjøres for å gjenreise tillit.

Enstemmig vedtatt
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Sak 67 Endring av sluttspill Mizunoligaen 2017/2018 sesongen.
GS innledet til saken
NTV har gjennomført en høring der forskjellige saker/forslag til endringer ble presentert, i
samtlige Mizunoliga og 1. div klubber. En av sakene som ble presentert klubbene, var en endring i
avvikling sluttspill. Det er ønsket å gjennomføre kamp to med «golden set» fremfor dagens
ordning som krever en ekstra kamp «golden game».

Vedtak:

1. FS tar henvendelse og oppfordring fra NTV til etteretning, og åpner for at årets
sluttspill gjennomføres med golden set og ikke golden game. GS bes om å
informere samtlige involverte lag om dette, og at endringen legges til i regelverk.

Enstemmig vedtatt

Sak 68 Kurs og utdanningsplan.
Presidenten innledet til saken.
NVBF har i flere år hatt en god og oversiktlig nasjonal terminplan over aktivitet og arrangement,
men kurs og utdanning har ikke vært en del av denne terminplanen. For å sikre forutsigbarhet og
mulighet for at den enkelte tidlig kan sette av riktige dager for fornyelse av kompetanse, ønskes
det å etablere en tilsvarende nasjonal kurs og utdanningsplan. Det må vurderes om det lages en
egen plan, (presenteres i et eget oppsett) eller om den inkluderes i den eksisterende terminplan.

Vedtak:

1. FS ber administrasjonen om å lage en 18 måneders rullerende kurs og
utdanningsplan.

Enstemmig vedtatt

Drøftingssaker

Sak 12 Organisasjonsområdet
GS innledet til saken og gikk gjennom den fremlagte rapporten og drøftingsgrunnlaget.

FS er positive til den prosessen som er gjennomført, og med de tilbakemeldinger/funn som er
gjort gjennom mange dialogmøter med forskjellige org ledd i Norsk idrett og i NVBF.
FS Ønsker en tydelig politisk deltakelse i den modelleringsjobben som nå skal gjennomføres.
For å sikre dette vil Yngvild Schei, Bente Siljander og Robert Spilmann delta i dette arbeidet. FS
ønsker også at denne saken løftes frem for regionlederne i et eget dialogmøte som skal
gjennomføres denne vinteren (Sak 64)
Modellen som skal presenteres må synliggjøre ivaretakelse av de områder som forventes
ivaretatt, uavhengig av organisasjonsmodell.
F. eks. Operasjonelt — ivaretakelse av nødvendige funksjoner for sikring av eks økonomi,
utdanning/kompetanse, konkurranseaktivitet mm.
Aktivitetssikring — ivaretakelse av lokalt mangfold, deltakelse i NM, Regioner/Konkurransesoner,
region/kretslag mm.
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Orienteringssaker

Sak 37 Plan for landslag 2018
GS innledet til saken og gjennomgikk status for planen for alle landslag, begge grener i 2018.

FS tar informasjon og plan til orientering og ber om fortsatt fokus og videreutvikling av
landslagsseksjonen. De forskjellige lags planer og mål skal være transparente for organisasjonen
og forutsigbare for alle involvert. EPD er overordnet instruks for mål og retning for nivået i Norsk
Volleyball. Revisjon av landslagsmanual må gjennomføres og her skal elementer som
ernæringsoppfølging, Antidopingarbeid og ivaretakelse av skolearbeid på samlinger inn. I tillegg til
klare instrukser og avklaringer av ansvar og mandat mellom ledelse landslag og administrasjonen.
FS ønsker å bli holdt orientert fortløpende og til neste møte spesielt om plan for kommunikasjon
for å sikre forutsigbarhet, og om hvilke kompetansekrav NVBF setter for trenere og assistenter.

Sak 38 Forsikring
GS innledet til saken med en orientering om NVBFs avtaler med Idrettens Forsikringssenter og
Tryg Forsikring.

Det er to mulige ekstra forsikringer som bør vurderes/innhentes tilbud på.
Det ene er forsikring for landslagsutøvere som ikke spiller i Norge på NVBF lisens, slik at de har en
dekning når de deltar på samlinger og kamper i regi NVBF. GS bes også om å hente inn tilbud på
a rrangementsforsikring.

FS ønsker en årlig orientering om NVBF's forsikringer og lisensordninger.

Vedrørende lisens understreker FS viktigheten av, og betydningen for at alle løser lisens slik at
man både er forsikret og har spilletillatelsen i orden.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND

PROTOKOLL
Styreperioden 2016-2018

Forbundsstyrets møte nr. 13/2018 — Tlf. møte
6. februar 2018 Oslo

Tilstede:
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Bente Siljander, Mette Kristin Alstad Østvik, Yngvild Larsen

Schei, Magnus Rodahl, Robert Spilmann, Espen Sørum, David Cox, Ole
Lundeby, Solveig Straume.

Forfall: Kristine Fossen Olsen, Sindre Roska (permisjon)
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

SAKSLISTE:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

Beslutningssak 
Sak 69 Reglement og sluttspill

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

Beslutningssak 
Sak 69 Reglement og sluttspill
Presidenten og GS innledet til saken.

Vedtak:

1. FS vedtar følgende presisering av regelverket som regulerer Mizunoligaen i
sesongen 2017/2018. Alle 8 lag i Mizunoligaen deltar i sluttspill i henhold til
gjeldende regelverk. Lag 1 og 2 etter endt grunnserie, går direkte til semifinale.
Nr. 3 i serien arrangerer kvartfinaleturnering, der nr. 3, 6 og 7 deltar. Vinneren går
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inn som nr. 3 i semifinalen. Nr. 4 i serien arrangerer kvartfinaleturnering, der nr. 4, 5
og 8 deltar. Vinneren går inn som nr. 4 i semifinalen.

Laget som rykker ned er det tapende lag i de to kvartfinalepuljene, som er lavest
rangert etter grunnserien.

Det benyttes ikke FIVBs poenggiving ifm sluttspillkampene; dvs. det gis kun 2
poeng for seier og 0 poeng for tap.
Kampene i kvartfinalene avgjøres med endt tabellplassering etter puijespill.

Rekkefølgen i kvartfinalene avgjøres etter følgende kriterier i prioritert rekkefølge:
a. Antall tabellpoeng
b. Antall vunne kamper
c. Differansen mellom vunne og tapte sett
d. Differansen mellom vunne og tapte spillepoeng
e. Antall vunne sett
f. Antall vunne spillepoeng

Enstemmig vedtatt
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND

PROTOKOLL
Styreperioden 2016-2018

Forbundsstyrets møte nr. 14/2018 — Tlf. møte
23. mars 2018 Oslo

Tilstede:
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Bente Siljander, Yngvild Larsen Schei, Magnus Rodahl, Espen

Sørum, David Cox, Solveig Straume. Mette Kristin Alstad Østvik (Fratrådt
møtet fra og med sak 71) Ole Lundeby (Fratrådt møtet fra og med sak 72)

Forfall: Kristine Fossen Olsen, Robert Spilmann, Sindre Roska (permisjon)
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

SAKSLISTE:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker 
Sak 70 Modernisering Organisasjon
Sak 71 Økonomisk status og prognose
Sak 72 Ankesak Polonia 1. divisjon

Orienteringssaker
Sak 39 Status NVE

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.
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GS Orienterer

GS orienterte kort om følgende:

• Informasjon om staben. Elisabeth Bjørvik er ansatt i 60% stilling som regionkonsulent fra 1.
august 2018.

• Orientering om prøveordning med direkte medlemskap i sandvolleyball, en forenklet modell,
noen begrensninger og rettigheter gis. Saken forutsetter godkjenning av Idrettsstyret.

• Ny webløsning og leverandør (Cloudnames). De nye nettsidene blir trolig lansert i april, og i en
overgangsperiode vil vi også beholde de gamle sidene.

• Orientering om NIFs organisasjonsendring og modernisering. NIF vil ha følgende
virksomhetsområder: Breddeidrett, Toppidrett, Stab og service, Organisasjon og
Kommunikasjon, Forretningsutvikling og fornyelse, Markeds- og virksomhetsutvikling.

• NVBF har inngått avtale med Frende Forsikring. Lanseringen av avtalen vil skje i april.
• NM i sandvolleyball vil etter planen arrangeres 14.-16. august 2018 på sandvolleyballanlegget

Lassa i Stavanger. Dette blir en del av konseptet NM-uka som inkluderer flere idretter.

Beslutningssaker

Sak 70 Modernisering Organisasjon
President og GS innledet til saken.

Vedtak: 

1 Utviklingen av NVBF som organisasjon er en viktig debatt som tar opp mange
sentrale spørsmål, ikke minst hvordan Volleyballforbundet skal være rigget for å
fremstå helhetlig, forutsigbar og med økt fokus på klubbutvikling og
aktivitetsskaping.

2. Forbundsstyret utvider arbeidsgruppe Modernisering Organisasjon med tre
medlemmer. Gruppen består da av Eirik Sørdahl (leder), Robert Spilmann, Yngvild
Schei, Mette Kristin Alstad Østvik og Solveig Straume. Gruppen arbeider videre med
organisasjonsdokumentet og modell til neste FS møte.

Enstemmig vedtatt

Sak 71 Økonomisk status og prognose
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret tar økonomisk rapport og foreløpig regnskap NVBF og NVE AS pr.
31.12.17 til orientering.
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Enstemmig vedtatt

Sak 72 Ankesak Polonia 1. divisjon
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. FS har vurdert anken fra Polonia og anken avvises. Saken har imidlertid formildende
omstendigheter FS ønsker å legge til grunn ved straffeutmåling. GS bes om å
informere Polonia om FS beslutning i saken.

Enstemmig vedtatt

Orienteringssaker
Sak 39 Status NVE

Presidenten innledet til saken.
NVE hadde styremøte 21. mars 2018
FS ble presentert selskapets økonomi og strategi.
Selskapet har kommet inn i en normal driftsform med et fungerende styre og ansatt daglig leder i
20% stilling (Fra 1.10.2017) Iver Horrem.
Status i NVE når det gjelder prognose og regnskap 2017 er som følger:
Prognosen for 2017 viser et overskudd på kr 891 715,-
Selskapets gjeld er fortsatt stor men selskapets (og NVBF) strategi er å kunne drive sikkert, ha få
men gode og sikre inntektskilder, og kunne nedbetale gjeld over flere driftsår. Likviditeten er
stabil.

Protokoll FS-møte nr.14/2018 (Forbundsstyret 2016-2018) 3



NORGES VOLLEYBAILFORBUND

PROTOKOLL
Styreperioden 2016-2018

Forbundsstyrets møte nr. 15/2018
9. april 2018 Oslo

Tilstede:
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Kristine Fossen Olsen, Bente Siljander, Mette Kristin Alstad

Østvik, Yngvild Larsen Schei, Robert Spilmann, David Cox, Ole Lundeby,
Forfall: Magnus Rodahl, Espen Sørum, Solveig Straume, Sindre Roska (permisjon)
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

SAKSLISTE:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 73
Sak 74
Sak 75
Sak 76
Sak 77
Sak 78

Styrets beretning
Regnskap 2017
Ting-dokumenter
Status VPD — Volleyballens Politiske Dokument 2016-2020
Langtidsbudsjett 2019-2021
Budsjett 2018

Drøftingssaker
Sak 13 Forberedelse til Tinget

Orienteringssaker
Sak 40 Eliteklubblisens
Sak 41 Revidering reglement
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Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Agenda godkjent ved innledning til møtet. FS ønsket imidlertid å fatte vedtak knyttet til forhold
drøftet under 0-sak 40 og 0-sak 41, og det ble lagt til to beslutningssaker. Lisenser i NVBF og
Reglementsarbeid. Endelig agenda som da ble behandlet er:

Beslutningssaker
Sak 73 Styrets beretning
Sak 74 Regnskap 2017
Sak 75 Ting-dokumenter
Sak 76 Status VPD — Volleyballens Politiske Dokument 2016-2020
Sak 77 Langtidsbudsjett 2019-2021
Sak 78 Budsjett 2018
Sak 79 Lisenser i NVBF
Sak 80 Reglementsarbeid

Drøftingssaker
Sak 13 Forberedelse til Tinget

Orienteringssaker
Sak 40 Eliteklubblisens
Sak 41 Revidering reglement

GS Orienterer 
GS orienterte kort om følgende:

• Informasjon om stabsmøte 16.-17. april 2018 og web. workshop med de nye nettsidene som
lanseres i april/mai.

• NIF v/ Idrettsstyret har godkjent at NVBF får starte prøveordning med enklere idrettslag i
grenen sandvolleyball. GS vil iverksette oppstart av prosjektet så fort det lar seg gjøre.

• Det er startet et prosjekt som skal føre frem til en etablert varslingskanal for trakassering og
seksuell trakassering i NVBF. Mål for ferdigstilling er våren 2018, helst i forbindelse med
lansering av nye websider.
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Saker til beslutning

Sak 73 Styrets beretning
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Styrets beretning.
Forbundsstyret drøftet presentert utkast og prioritert innhold i beretning. Beretning
blir ferdigstilt etter de innspill som fremkom i møtet og blir endelig godkjent i FS
møtet (tlf./mail) i mai.

2. Økonomisk beretning.
Forbundsstyret drøftet presentert utkast og prioritert innhold i beretning. Beretning
blir ferdigstilt etter de innspill som fremkom i møtet og blir endelig godkjent i FS
møtet (tlf./mail) i mai.

Enstemmig vedtatt

Sak 74 Regnskap 2017
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner Norges Volleyballforbunds årsregnskap for 2017 med
overskudd på kr. 2 198 372,-

Enstemmig vedtatt

Sak 75 Ting-dokumenter
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte sakslisten og forretningsorden til Tinget.

2. Forbundsstyrets innstilling til vedtak i ting-sakene utformes slik de er foreslått i
saksdokumentet og med de endringer som fremkom på møtet. Samlet
dokumentasjon presenteres FS til møtet i mai for endelig godkjennelse.

3. Forbundsstyret drøftet kandidater til valgkomite og vil ferdigstille sin innstilling til
FS møtet i mai. Arbeidet ledes av styremedlem Bente Siljander.

Enstemmig vedtatt
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Sak 76 Status VPD — Volleyballens Politiske Dokument 2016-2020
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret ber Presidenten og GS om å bearbeide dokumentet i henhold til de
kommentarer og innspill som fremkom under møtet, og det trykkes inn i siste del av
beretningen. Videre ber FS Presidenten om presentere status VPD på tinget 2018 i
den form Presidenten ønsker å presentere rapporten.

Enstemmig vedtatt

Sak 77 Langtidsbudsjett 2019-2021
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret drøftet og godkjente de grunnleggende prinsipper som skal ligge til
grunn for nytt langtidsbudsjett, og ber GS om å ferdigstille budsjettet og presentere
FS for endelig godkjenning i møtet i mai.

Enstemmig vedtatt

Sak 78 Budsjett 2018
GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret reviderte budsjettforslag behandlet i FS møte 11. Det vedtas å åpne
for møtegodtgjøring for FS medlemmer. FS ber GS om utarbeide et forslag på
kriterier og nivå for behandling og endelig beslutning i FS.

2. FS vedtar budsjettet for 2018 med et overskudd på kr 1.300.000,-.

Enstemmig vedtatt

Sak 79 Lisenser i NVBF
Presidenten innledet til saken.

Vedtak:

1. FS vedtar å nedsette et utvalg (Lisensutvalget) Utvalget skal bestå av en FS representant,
en klubbrepresentant fra klubbleddet i Volleyball, en fra klubbleddet i Sandvolleyball og
en regionalt ansatt fra administrasjonen. Utvalget ledes av administrasjonens
økonomiansvarlig. GS bes om å ta kontakt med foreslåtte kandidater og iverksette
oppstart for utvalgets arbeid, samt bidra med funksjon og oppdragsbeskrivelse og
tentativ fremdriftsplan for utvalgets arbeid.
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Enstemmig vedtatt

Sak 80 Reglementsarbeid
Presidenten innledet til saken.

Vedtak: 

1. FS vedtar å nedsette et utvalg (Reglementsutvalget) som vil bidra til revidering og
kvalitetssikring av reglementsarbeidet. Utvalget vil bestå av to representanter fra DRK,
to representanter fra NTV, en representant fra FS, og vil ledes av en administrativt
oppnevnt sekretær for arbeidet. GS bes om å ta kontakt med DRK og NW for
oppnevnelse av representanter og iverksette utvalgets oppstart.

Enstemmig vedtatt

Drøftingssaker

Sak 13 Forberedelse til Tinget
GS innledet til saken.

• FS vurderte kjøreplan og hovedrammer for Tinget, og endret tidspunkt for oppstart og
avslutning. Oppstart endret fra kl. 13.00 til kl. 11.00. Avslutning søndag endret fra 15.00, til
12.00 (med påfølgende lunsj frem til 13.00)

• FS drøftet forberedelsene til forbundstinget og plassering av saksansvar for de ulike sakene på
sakslisten.

• FS ser det som et viktig mål at Tinget blir en bra politisk arena med gjennomføring av selve
tingforhandlingene. FS håper også at Tinget blir en god møteplass for NVBF 's tillitsvalgte i
klubber og regioner med rom for god debatt til det beste for norsk volleyball og den
utviklingen vi ønsker for organisasjonen.

• NVBF 's handlingsplan (VPD) gjelder også for neste tingperiode og danner et viktig grunnlag for
fremtidige strategier.

• FS inviterer til et dialogmøte på søndag som en del av ting-helgen. Første del av møtet er det
ønsket å ha en «ekstern» foredragsholder med påfølgende spørsmål og kommentarer til
foredraget. Etter dette ønskes resten av dialogmøtet gjennomført etter «åpen mikrofon»
prinsippet, der representanter kan gi det nyvalgte FS innspil l til sitt arbeide for neste
tingperiode. Noen representanter vil bli utfordret til å innlede/presentere.

Orienteringssaker

Sak 40 Eliteklubblisens
GS og Presidenten innledet til saken.

• Deltakelse i Eliteserien innvilges gjennom tildelt Elitelisens.

Protokoll FS-møte nr.15/2018 (Forbundsstyret 2016-2018)
5



• Innholdet til elitelisens 2018-2019 er basert på erfaringer fra sesongen 2017-2018 og behovet
for spesifiseringer rundt bruken av e-scoresheet, DataVolley Media og andre nødvendige
justeringer. Søknadsfrist er satt til 1. mai 2018. Søknadsskjema og innhold lisens ble presentert
og drøftet.

• FS ønsker at Elitelisensen gjennomgår en revidering før utsendelse. GS bes om å oppdatere og
vurdere setningsoppbygging og de gitte krav som bør vurderes på nytt sett opp mot faktisk
forvaltning av tildelt lisens.

• FS drøftet videre behovet for en helhetlig gjennomgang av samtlige lisenser (utøver, trener,
dommer, Elite) vedrørende nivå, kontroller, digitale verktøy og mer. FS ønsket å gjøre et
vedtak i denne saken og opprettet da beslutningssak 79, Lisenser i NVBF.

Sak 41 Revidering reglement
GS innledet til saken.

• Reglement for sesongen 2017-2018 (volleyball og sandvolleyball) vedtatt av Forbundsstyret
(FS) er gjeldende frem til nytt reglement vedtas av FS.

• Målet med reglementsarbeid har vært og er å utarbeide et sett reglement som er generisk;
dvs. gjeldende over hele volleyball Norge uansett de regionale og lokale forholdene. Dette
regelverk trenger man ikke å endre eller revidere bortsett for omfattende endringer som
vedtas av FS.

• Administrativ regulering til reglement er den delen av regelverket som justeres årlig. Her er
det datoer, økonomiske forhold og justeringer ift nasjonale, regionale og lokale sportslige
forhold som tas med. Målet er likevel å ha et innhold som er tilnærmet enhetlig for hele
forbundet uansett hvor man spiller eller på hvilket nivå slik at ulikhetene er minimale. Dette er
for å skape forutsigbarhet, gjenkjennelse og konsistens.

• Reglement for sandvolleyball, reglement for Sr. NM sandvolleyball og reglement for Jr NM
sandvolleyball er ferdig utarbeidet

• Arbeidet med revidering av reglement og administrativ regulering for sesongen 2018-2019 er
godt i gang.

• FS drøftet behov for nedsette et utvalg som vil kunne bidra til revidering og kvalitetssikring av
reglementsarbeidet. Dette ble behandlet med forslag til vedtak og ble besluttet å legge inn
som beslutningssak 80, Reglementsarbeid. Målet for reglementsarbeidet og for nedsatt utvalg
er at samtlige reglement for volleyball sesongen 2018-2019 kan vedtas av det nye FS i løpet av
deres første møte etter Forbundstinget.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND

PROTOKOLL
Styreperioden 2016-2018

Forbundsstyrets møte nr. 16/2018
E-post 6. mai 2018

Tilstede:
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Kristine Fossen Olsen, Mette Kristin Alstad Østvik, Bente

Siljander, Yngvild Larsen Schei, Magnus Rodahl, Robert Spilmann, Espen
Sørum, David Cox, Ole Lundeby, Solveig Straume.

Forfall: Sindre Roska (permisjon)
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Ref. innkalling og saksdokumenter til e-post-møte sendt fra GS 4. mai 2018.

SAKSLISTE:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

Beslutningssaker
Sak 81 Eliteklubblisens
Sak 82 Tingdokumentasjon

Godkjenning
I nnkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.
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Beslutningssaker

Sak 81 Eliteklubblisens

Vedtak: 

1. Forbundsstyret tildeler en midlertidig eliteklubblisens til de 8 klubbene som iht.
reglementet har kvalifisert seg til eliteserien sesongen 2018-2019.

Kvinner: Oslo Volley, Koll IL, Førde VBK, Randaberg IL, Toppvolley Norge, TIF
Viking, Lierne IL, NTNUI

Menn: Askim VBK, BK Tromsø, Koll IL, Førde VBK, Randaberg IL, Toppvolley Norge,
TIF Viking, Stod IL.

Enstemmig vedtatt

I innstilling til vedtak i denne saken, var det et punkt 2 som ville åpnet for en senere
vurdering om å utvide Eliteserien. Dette forslaget til vedtak falt, mot to stemmer.

I behandling av Sak 81 vurderte FS også en dispensasjonssøknad fra Stod om å benytte
Stodhallen til sine hjemmekamper for sesongen 18/19.
FS avslår søknaden om dispensasjon.

Sak 82 Tingdokumentasjon

GS innledet til saken.

Vedtak: 

1. Forbundsstyret godkjenner den siste fremlagte tingdokumentasjonen herunder:

a) Styrets økonomiske beretning 2017 og beretning for tingperioden (Tingsak 4 og 5)
b) Langtidsbudsjett 2019-2021 (Tingsak 8)
c) Modernisering av Organisasjonen (Tingsak 6A2)
d) Status VPD halvveis rapport i planperioden (Tingsak 8)
e) Forslag revisor (Tingsak 9)
f) Forslag Valgkomite (Tingsak 10)

Enstemmig vedtatt
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